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Al Saló de Plens de l'Ajuntament de la 
vila de Quart de Poblet, quan són les vint 
hores i trenta minuts (20.30 h) del dia 
trenta d'octubre de dos mil díhuit, es 
reuneixen, sota la presidència de la 
senyora alcaldessa, Carmen Martínez 
Ramírez, les senyores i els senyors 
regidors anotats al marge, assistits pel 
senyor secretari i amb la presència del 
senyor interventor per tal de celebrar 
sessió ordinària, en primera 
convocatòria, segons l'ordre del dia 
rebut. 

 
A l'hora assenyalada, la senyora 
alcaldessa obri la sessió i tot seguit es 
tracten els assumptes següents: 
 

 

 
 
1. ACTA ANTERIOR 
 
 



 

 
 
S'aprova, per unanimitat, l'acta de la sessió anterior del Ple de l' Ajuntament del dia 25 
de setembre de 2018, i hom acorda que es transcriga al Llibre Oficial d'Actes.  
 
2. RESOLUCIONS DE LA PRESIDÈNCIA DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA 
 
Els regidors i regidores queden assabentats de les resolucions de l'Alcaldia incloses 
entre els núm. 2.443, de data 17/09/2018, al núm. 2.771, de data 25/10/2018, de 
l'exercici de 2018, que s'han dictat des de l'última sessió ordinària i que han estat a llur 
disposició.  
 
3. ORDENANCES FISCALS 2019 
 
S'exposa la proposta d'acord que presenta el regidor d'Hisenda per tal de dur a terme 
la modificació de las ordenances fiscals de l'exercici de 2019, que és del tenor 
següent: 
 
Les polítiques públiques, tant les europees com les estatals i autonòmiques i també les 
municipals, s'orienten cada vegada més a l'adopció de mesures mediambientals, 
constituint actualment una de les seues majors prioritats quan no la primera, tant pel 
que fa a adoptar mesures dirigides a mitigar el canvi climàtic, és a dir a reduir i/o limitar 
les emissions de gasos d'efecte hivernacles (GEI), així com a implementar mesures 
per a adaptar-se als efectes presents i futurs del canvi climàtic. 

 

L'Ajuntament ha acceptat formar part com a municipi pilot del projecte “LOCAL Policies 
for GREEN Energy” (LOCAL4GREEN, període d'execució 2016-2019) que és un 
projecte finançat pel Fons Europeu de Desenvolupament Regional (FEDER) i 
l'Instrument d'Ajuda de Preadhesió (IAP), en el marc del Programa Interreg Med 2014-
20. A través d'aquest projecte l'Ajuntament podrà disposar de les experiències i 
conéixer les pràctiques dirigides a incentivar l'ús d'energies renovables en detriment de 
les no renovables i tot això amb l'acompanyament de la Fundació Musol, organització 
encarregada de la seua implementació a Espanya, juntament amb la Federació 
Valenciana de Municipis i Províncies. 

 

A l'efecte d'això, en  aquests  moments, l'Ajuntament es planteja  com  introduir  en  les 
ordenances fiscals, incentius o altres mesures que porten als subjectes passius a 
utilitzar en les seues activitats energies procedents de fonts renovables, en detriment 
de les no renovables, contribuint així a reduir els GEI i singularment el CO2. Amb 
aquesta activitat, a més, l'Ajuntament s'alinea amb les polítiques europees de reducció 
de les emissions, coherentment, entre altres iniciatives comunitàries, amb el Pacte 
dels alcaldes per al Clima i l'Energia que suposa el compromís de reduir les emissions 
de CO2 en almenys un 40% d'ací a 2030 i adoptar un enfocament integral per a 
abordar l'atenuació del canvi climàtic i l'adaptació a aquest. 

 

A l'empara del que s'estableixen els articles 15 i següents del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei d'Hisendes Locals. 

 

 
 
 



 

 
 
Amb el dictamen previ favorable de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, 
el Ple de l'Ajuntament, per majoria absoluta de vots a favor, 11 PSOE, 4 PP i 2 Sí se 
Puede, i l'abstenció de Compromís 3 i Ciudadanos 1, acorda: 
 
U. Aprovar provisionalment les modificacions de les ordenances fiscals següents, per 
a l'exercici de 2019, que tot seguit es detallen: 
 
I. ORDENANÇA FISCAL  DE L'IMPOST SOBRE BÉNS IMMOBLES. 

Primer. Modificació de l'article 6, regulador de les bonificacions, que afig l'apartat 
quart, en els termes següents:  

 

4. BONIFICACIÓ PER A BÉNS IMMOBLES EN ELS QUALS ES DESENVOLUPEN 
ACTIVITATS ECONÒMIQUES QUE CONSUMEIXEN ENERGIES PROCEDENTS DE 
FONTS RENOVABLES. 

 

A l'empara del que estableix l'article 74 del TRLHL s'estableix  una bonificació del 5% 
de la quota íntegra de l'impost a favor dels béns immobles en els quals es 
desenvolupen activitats econòmiques que siguen declarades d'especial interés o 
utilitat municipal perquè hi concorren circumstàncies socials, culturals, 
historicoartístiques o de foment de l'ocupació que justifiquen aquesta declaració, 
mitjançant acord adoptat per l'Ajuntament en Ple, a sol·licitud del subjecte passiu. 

 

Als efectes previstos en aquest apartat, i sense perjudici del que resolga en cada cas 
el Ple, es considera que hi concorren circumstàncies que justifiquen la declaració 
d'interés o utilitat pública que l'activitat consumisca energies procedents de fonts 
renovables, perquè tal com s'està posant de manifest l'escalfament global està 
provocant el canvi climàtic amb efectes adversos per a les persones, però que afecten 
més greument els ciutadans amb menors ingressos, provocant l'eixamplament de la 
bretxa social, alhora que destrueix fonts de riquesa i ocupació. Reduir les emissions de 
CO2 contribueix a reduir i alentir aquests efectes. 

 

S'entén que s'utilitzen energies procedents de fonts renovables, quan s'haja contractat 
el subministrament d'energia elèctrica o altres energies renovables per a tota l'activitat 
declarada d'interés, amb una entitat subministradora d'energia d'aquesta naturalesa o 
es genere l'energia renovable pel mateix titular en la quantitat que permeta la tècnica 
ordinària per a atendre el consum normal de l'activitat. 

 

Els titulars dels béns immobles a què es refereix aquest article, hauran de formular la 
seua sol·licitud a l'Ajuntament abans de l'1 de setembre. La declaració tindrà efectes a 
partir de l'1 de gener següent. A la sol·licitud, cal adjuntar l'acreditació d'haver subscrit 
el corresponent contracte de subministrament d'energia elèctrica o altres energies 
procedent de fonts renovables i, per al cas que es genere pel mateix titular, s'ha 
d'aportar acreditació de la seua instal·lació, així com de la potència generada subscrita 
per l'instal·lador o un altre  tècnic  competent.  Igualment, cal  aportar l'autorització per 
a obtindre de la companyia subministradora informació sobre el  contracte subscrit. 
Una vegada declarat l'interés o la utilitat, aquesta mantindrà la seua vigència durant 
els 5 anys següents, i caldrà sol·licitar novament el mes de setembre anterior a l'any 
del venciment, per a, si escau, tornar a declarar-lo. 



 

 

No obstant això, l'Ajuntament podrà comprovar, en exercici de les seues facultats 
d'inspecció, que persisteixen les circumstàncies que van donar lloc a la bonificació. A 
aquest efecte, en la sol·licitud inicial, el subjecte passiu adjuntarà, si escau, document 
que autoritze l'Ajuntament a sol·licitar i obtindre de la companyia subministradora les 
dades sobre la vigència i contingut del contracte en el sentit que es tracta d'energia 
elèctrica procedent de fonts renovables. Si no s'autoritza a l'Ajuntament, el subjecte 
passiu haurà d'obtindre i aportar a l'Ajuntament certificat de la companyia 
subministradora que acredite aquests supòsits i l'aportarà a l'Ajuntament abans de l'1 
de setembre de cada any.  

 

II. ORDENANÇA FISCAL DE L'IMPOST D'ACTIVITATS ECONÒMIQUES. 

 

PRIMER. Modificació de l'article 3, apartat 2, que afig l'apartat 2.2 en els termes 
següents:  

 

“2.2. Una bonificació del 5% de la quota corresponent per als subjectes passius que 
tributen per quota municipal i que hagen incrementat la mitjana de la plantilla de 
treballadors amb contractes indefinits durant el període impositiu immediat anterior al 
de l'aplicació de la bonificació en relació amb el període anterior a aquell, segons com  
segueix: 

 

- Per a empreses de fins a 5 treballadors, per l'increment d'almenys 1 treballador 
indefinit a temps complet. 

- Per a empreses entre 6 i fins a 20 treballadors, per l'increment d'almenys 2 
treballadors indefinits a temps complet. 

- Per a empreses de 21 fins a 50 treballadors, per l'increment d'almenys 3 
treballadors indefinits a temps complet. 

- Per a empreses de 51 a 100 treballadors, per l'increment d'almenys 6 
treballadors indefinits a temps complet. 

- Per a empreses de 101 a 300 treballadors, per l'increment d'almenys 12 
treballadors indefinits a temps complet 

- Per a empreses de més de 300 treballadors, per l'increment d'almenys 20 
treballadors indefinits a temps complet. 

 

La bonificació prevista serà del 10%, quan l'activitat econòmica, a més, utilitze per al 
seu funcionament energies procedents de fonts renovables en els termes que 
s'estableixen en aquesta norma. 

 

La bonificació prevista en aquest apartat no podrà superar en cap cas la quantitat total 
de 2000,00 euros. 

 

La bonificació serà aplicable només a l'exercici o exercicis en què concórreguen les 
circumstàncies assenyalades anteriorment, la qual haurà de ser sol·licitada amb 
anterioritat a la finalització de l'exercici que pretén la seua aplicació i ser acreditades  



 

 

mitjançant certificació  expedida pels òrgans corresponents de la Seguretat Social. No 
serà d'aplicació quan l'increment es produïsca per fusió o absorció d'empreses o altres 
operacions anàlogues. 

 

SEGON. Modificació de l'article 3, apartat 2, punt 2, que passa a ser l'apartat 2.3, en 
els termes següents: 

 

2.4. Una bonificació de la quota corresponent per als subjectes passius que tributen 
per quota municipal i que utilitzen o produïsquen energia a partir d'instal·lacions per a 
l'aprofitament d'energies renovables o sistemes de cogeneració, del 50% durant el 
període impositiu següent a la data d'implantació de les instal·lacions per a 
l'aprofitament d'energies renovables i del 5% durant els successius exercicis, sempre 
que es mantinguen les circumstàncies que van motivar-ne la concessió. 

 

A aquest efecte, es consideraran instal·lacions per a l'aprofitament de les energies 
renovables les contemplades i definides com a tals en el Pla de Foment de les 
Energies Renovables. Es consideraran sistemes de cogeneració els equips i 
instal·lacions que permeten la producció conjunta d'electricitat i energia tèrmica útil. 

 

No procedirà la concessió de la bonificació quan la instal·lació per als sistemes 
d'aprofitament tèrmic o elèctric de l'energia provinent del sol siga obligatòria d'acord 
amb la normativa específica en la material. 

 

La bonificació ha de ser sol·licitada pel subjecte passiu dins del termini establit en 
l'apartat tercer d'aquest precepte, i en tot cas, abans de la finalització de l'exercici en el 
qual s'haja conclòs la instal·lació, i caldrà acreditar el compliment dels requisits 
expressats en els termes establits en aquest. 

 

Als efectes previstos en aquest apartat es considera que s'utilitzen energies 
procedents de fonts renovables, a més de quan es compte amb les instal·lacions 
citades, quan s'haja subscrit un contracte per al subministrament d'energies 
renovables amb una companyia subministradora, en els termes, forma d'acreditació i 
condicions establides més avall; en aquest cas la bonificació serà del 5%, sempre que 
es mantinguen les circumstàncies que van motivar-ne la concessió. 

 

La utilització o producció, així com els altres requisits a què es refereix aquesta 
bonificació s'acreditaran mitjançant els corresponents informes. 

 

TERCER. Modificació de l'article 3, apartat 2, que afig l'apartat 2.4 en els termes 
següents:  

 

2.4. Una bonificació del 5% per als subjectes passius que tributen per quota municipal 
quan establisquen un pla de transport per als treballadors que tinga per objecte reduir 
el consum d'energia i les emissions causades pel desplaçament al lloc de treball i  



 

 

fomentar l'ús dels mitjans de transport més eficients com el transport col·lectiu o el 
compartit. 

 

Aquesta bonificació s'aplicarà a les empreses que acrediten disposar de mitjans de 
transport col·lectius propis que funcionen amb energia elèctrica, quan els utilitze la 
meitat de la plantilla i almenys 25 persones habitualment. Quan el mitjà de transport 
siga mixt per consumir energia elèctrica i combustibles fòssils, la bonificació serà del 
2,5%.  

La bonificació serà aplicable només a l'exercici o exercicis en què concórreguen les 
circumstàncies assenyalades, i haurà de ser sol·licitada pel subjecte passiu, abans de 
l'1 de setembre de l'exercici anterior al de la seua aplicació, i caldrà acreditar el 
compliment dels requisits expressats. 

 

QUART.  Modificació de l'article 3, apartat 3, en els termes següents:  

 

Als efectes previstos en els anteriors apartats, s'entén que s'utilitzen energies 
procedents de fonts renovables, quan s'hi haja contractat el subministrament d'energia 
elèctrica o altres energies renovables per a l'activitat corresponent, amb una entitat 
subministradora d'energies d'aquesta naturalesa o es genere l'energia renovable pel 
mateix titular en la quantitat que permeta la tècnica ordinària per a atendre el consum 
normal de l'activitat. 

 

Per a l'aplicació de les bonificacions previstes pel consum d'energies renovables, els 
titulars de l'activitat hauran de sol·licitar a l'Ajuntament abans de l'1 de setembre a la 
data de la meritació  l'aplicació d'aquesta. A aquesta sol·licitud caldrà adjuntar 
l'acreditació d'haver subscrit el corresponent contracte de subministrament d'energia 
elèctrica o altres energies procedents de fonts renovables i, per al cas que es genere 
pel mateix titular, s'haurà d'aportar acreditació de la seua instal·lació, així com de la 
potència generada subscrita per l'instal·lador o un altre tècnic competent. Igualment, 
s'haurà d'aportar autorització per a obtindre de la companyia subministradora 
informació sobre el contracte subscrit.  

 

L'Ajuntament, en exercici de les seues facultats d'inspecció, podrà comprovar en 
qualsevol moment que hi concorren les circumstàncies que van donar lloc a la 
bonificació. Per als qui no autoritzen a obtindre la informació directament de la 
companyia subministradora, serà requisit per a l'aplicació de la bonificació que abans 
de cada 1 de setembre els subjectes passius presenten certificat del contracte i de la 
seua vigència durant tota l'anualitat. 

 

Les bonificacions regulades en els apartats anteriors són pregades, raó per la qual han 
de ser sol·licitades pel subjecte passiu; i amb caràcter general, l'efecte de concessió 
d'aquestes començarà a partir de l'exercici següent.  

 

Per a ser beneficiari de qualsevol de les bonificacions regulades anteriorment, el 
subjecte passiu haurà de trobar-se al corrent de deutes amb la Hisenda Municipal a  

 



 

 

data 31 de desembre de l'exercici anterior a aquell en què s'hagen de concedir 
aquestes bonificacions. 

 

Les bonificacions regulades en l'apartat 2 del present article són compatibles entre si, 
a excepció de la prevista en l'apartat 2.1, que exclourà, durant la seua vigència, la 
concessió de les altres; i s'aplicaran, si escau, per l'ordre en què apareixen  

 

relacionades en el precepte citat, minorant successivament la quota integra de 
l'impost. 

 

El termini màxim per a resoldre els procediments tributaris de les sol·licituds de 
bonificació prevista serà de sis mesos. El venciment del termini màxim establit en 
l'apartat anterior sense que s'hi haja notificat resolució expressa legitimarà l'interessat 
per a entendre-la desestimada, sense perjudici de la resolució que l'administració ha 
de dictar sense vinculació al sentit del silenci.  

 

III. ORDENANÇA FISCAL  DE L'IMPOST DE CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS 
I OBRES. 

PRIMER. Modificació de l'article 4, apartat SEGON, i addició d'apartat  D, en els 
termes següents:  

 

SEGON. A l'empara del que preveu l'article 103.2.a) del RDL 2/2004, de 5 de març, 
gaudiran d'una bonificació en la quota les corresponents a les obres següents: 

 

A. Bonificació d'un 95% a aquelles obres en què el propietari pretenga executar en 
edificis afectats per patologies que afecten l'estructura derivades d'aluminosis o altres 
patologies similars que afecten l'estructura, sempre que aquestes no provinguen de 
l'incompliment del deure de conservació dels propietaris o de tercers que puguen 
haver donat lloc a aquestes. 

 

B. Bonificació d'un 95% a les obres de rehabilitació, reparació i/o manteniment de 
façanes  que donen a la via pública (inclosa la pintura d'aquestes). 

 

Les sol·licituds de bonificació per concurrència de qualsevol dels supòsits previstos en 
els apartats A i B, se subjectaran al règim següent: 

 

En cap cas serà aplicable la bonificació a les obres de nova planta ni a la reconstrucció 
d'edificis catalogats o reposició d'aquests que siguen conseqüència d'un procediment 
de restauració de la legalitat. 

 

Només serà aplicable a les obres referides a edificis l'ús majoritari dels quals siga el 
residencial (habitatges). 

 



 

 

 

S'aplicarà únicament sobre la quota o part de quota corresponent a les obres 
estrictament enumerades, i no inclourà les obres que excedint d'aquelles puguen estar 
incloses en la mateixa llicència o projecte. 

  

C. Bonificació d'un 95% a les obres de rehabilitació, reparació i/o manteniment que 
afecten edificacions destinades a usos d'assistència social o educatius d'ensenyament 
reglat, els propietaris de les quals siguen persones jurídiques sense ànim de lucre.  

 

 

D. Una bonificació del 10% de la quota corresponent quan en l'execució de les obres i 
en el transport del  material i instal·lacions s'utilitzen mitjans que consumisquen 
energies procedents de fonts renovables, perquè tal com s'està posant de manifest 
l'escalfament global està provocant el canvi climàtic amb efectes adversos per a les 
persones, però que afecten més greument als ciutadans amb menors ingressos, 
provocant l'eixamplament de la bretxa social, alhora que destrueix fonts de riquesa i 
ocupació. Reduir les emissions de CO2 contribueix a reduir i alentir aquests efectes. 

 

Per a obtenir aquesta bonificació es requerirà que se sol·licite de l'Ajuntament en Ple i 
que s'hi acredite amb caràcter previ a l'inici de les obres que s'utilitzaran energies 
procedents de fonts renovables. A  aquest efecte s'haurà d'elaborar un pla de treball 
que acredite les operacions que cal dur a terme, en el qual es podrà preveure que les 
energies renovables siguen produïdes pel promotor o titular de les obres o bé que 
provinga de contractes subscrits amb companyies subministradores d'aquestes 
energies. El transport dels materials s'haurà d'efectuar almenys amb vehicles de 
consum d'energia mixta. 

 

En tots els supòsits previstos anteriorment, i de conformitat amb el que disposa el 
TRLHL, la declaració d'especial interés o utilitat municipal perquè hi concorren 
circumstàncies socials, culturals, historicoartístiques o de foment de l'ocupació 
correspondrà al Ple de la Corporació i s'acordarà, prèvia sol·licitud del subjecte passiu, 
pel vot favorable de la majoria simple dels seus membres. 

 

SEGON. Modificació de l'article 4, apartat CINQUÉ, en els termes següents:  

 

Les bonificacions previstes en els apartats anteriors no seran aplicables de forma 
simultània, a excepció de la prevista en l'apartat 2.D d'aquest article. 

 

Per a tindre accés a les bonificacions previstes, caldrà que els subjectes passius 
d'aquest impost, estiguen al corrent de deutes amb la Hisenda Municipal en la data de 
la sol·licitud. 

Si la bonificació és concedeix, l'Administració municipal farà la liquidació corresponent 
i la notificarà a l'interessat. 

La presentació de la sol·licitud de bonificació fora del termini assenyalat no suspendrà 
els actes de gestió liquidadora i de recaptació. No obstant això, el subjecte passiu  



 

 

podrà sol·licitar la devolució de l'excés ingressat si posteriorment li és reconeguda la 
bonificació. 

El termini màxim per a resoldre els procediments tributaris de les sol·licituds de 
bonificació previstes serà de sis mesos. El venciment del termini màxim establit en 
l'apartat anterior sense que s'haja notificat resolució expressa legitimarà l'interessat per 
a entendre-la desestimada, sense perjudici de la resolució que l'administració ha de 
dictar sense vinculació al sentit del silenci. 
 
V. ORDENANÇA FISCAL  DE L'IMPOST SOBRE L'INCREMENT DE VALOR DELS 
TERRENYS DE NATURALESA URBANA. 
 
PRIMER.  Modificació de l'article 6, que queda redactat com segueix:   
 
I. BONIFICACIÓ PER TRANSMISSIÓ MORTIS CAUSA DE L'HABITATGE 
HABITUAL 
 
1.Quan l'increment de valor es manifeste, per causa de mort, respecte de la 
transmissió de l'habitatge habitual del causant, o de la constitució o transmissió d'un 
dret real de gaudi limitatiu del domini sobre aquesta, a favor dels descendents, 
ascendents, per naturalesa o adopció, i del cònjuge, la quota íntegra de l'impost es 
bonificarà en funció del valor cadastral del sòl corresponent a aquests béns, amb 
independència del valor atribuït al dret, mitjançant l'aplicació dels percentatges 
reductors següents: 
 
El 60% si el valor cadastral del sòl és inferior o igual a 20.000. 
El 40% si el valor cadastral del sòl és superior a  20.000 i no sobrepassa de 30.000. 
El 20% si el valor cadastral del sòl és superior a 30.000. 
 
2. A l'efecte del gaudi de la bonificació, s'equipara el cònjuge a qui haja conviscut amb 
el causant amb anàloga relació d'afectivitat i acredite en tal sentit, en virtut de certificat 
expedit a aquest efecte, la seua inscripció en el Registre d'Unions de Fet de la 
Comunitat Valenciana 
 
3. Es considerarà que l'immoble transmés constituïa l'habitatge habitual del causant on 
figure empadronat el causant durant l'any immediatament anterior a la data de 
defunció, excepte adquisició de nou habitatge habitual.  
 
En aquells casos en els quals l'habitatge habitual haja estat constituït per dos o més 
immobles objecte d'una agrupació de fet, la bonificació únicament s'aplicarà respecte 
d'aquell immoble en el qual conste empadronat el causant, amb exclusió de tots els 
altres.  
 
4. En tot cas, per a tindre dret a la bonificació, caldrà que en els següents quatre anys 
a la defunció del causant, l'adquirent successor, beneficiari de la bonificació, mantinga 
la propietat, o bé, ni transmeta ni constituïsca qualsevol dret real de gaudi limitatiu del 
domini sobre aquest, llevat que morira dins d'aquell termini. 
Si no es compleix el requisit a què es refereix el paràgraf anterior, el subjecte passiu 
haurà de satisfer la part de l'impost que haja deixat d'ingressar com a conseqüència de 
la bonificació practicada i els interessos de demora, en el termini d'un mes a partir de 
la transmissió de l'immoble, presentant a aquest efecte l'oportuna declaració. 
 
5. Així mateix, per a poder gaudir de la bonificació regulada en aquest article, serà 
imprescindible la concurrència de les circumstàncies següents: 



 

 
a) Que el subjecte passiu beneficiari d'aquesta estiga empadronat en el municipi de 
Quart de Poblet l'any immediatament anterior a la data de defunció del causant i que, a 
més, es trobe al corrent de pagament de les seues obligacions tributàries i no 
tributàries amb l'Ajuntament de Quart de Poblet en el moment de la sol·licitud de la 
bonificació o, si escau, l'últim dia del termini assenyalat per a la presentació de la 
declaració la liquidació de la qual es pretenga l'aplicació de la bonificació a què es 
refereix l'art. 20 d'aquesta Ordenança. 
 
b) La bonificació ací establida té caràcter pregat i ha de ser sol·licitada expressament 
pel contribuent o el seu representant en presentar la declaració de l'impost dins del 
termini establit en l'article 20 d'aquesta Ordenança, a la qual s'acompanyaran els 
documents acreditatius del compliment dels requisits per al seu gaudi a què fa 
referència aquest article, i no serà possible la seua aplicació en cas contrari. 
L'incompliment dels terminis legals de pagament en període voluntari o del 
fraccionament o ajornament de la quota corresponent, si escau, ocasionarà la 
revocació de la bonificació concedida, i es farà liquidació per la fracció de l'impost 
deixada d'ingressar com a conseqüència de la bonificació atorgada més els interessos 
de demora reportats. 
 
II. BONIFICACIÓ PER UTILITZACIÓ D'ENERGIES RENOVABLES 
 
A l'empara del que preveu l'art. 108.5 TRLRHL, una bonificació del 10% de la quota 
íntegra de l'impost, en les transmissions de terrenys, i en la transmissió o constitució 
de drets reals de gaudi limitatius del domini de terrenys, sobre els quals es 
desenvolupen activitats econòmiques que siguen declarades d'especial interés o 
utilitat municipal perquè hi concorren circumstàncies socials, culturals, 
historicoartístiques o de foment de l'ocupació que justifiquen tal declaració. 
Correspondrà aquesta declaració al Ple de la Corporació i s'acordarà, prèvia sol·licitud 
del subjecte passiu, per vot favorable de la majoria simple dels seus membres 
 
Als efectes previstos en aquest apartat, i sense perjudici del que resolga en cada cas 
el Ple, es considera que hi concorren circumstàncies que justifiquen la declaració 
d'interés o utilitat pública que l'activitat desenvolupada sobre el terreny o dret real 
subjecte a gravamen consumisca energies procedents de fonts renovables, perquè tal 
com s'està posant de manifest l'escalfament global està provocant el canvi climàtic 
amb efectes adversos per a les persones, però que afecten més greument els 
ciutadans amb menors ingressos, provocant l'eixamplament de la bretxa social, alhora 
que destrueix fonts de riquesa i ocupació. Reduir les emissions de CO2 contribueix a 
reduir i alentir aquests efectes. 
 
S'entén que s'utilitzen energies procedents de fonts renovables, quan s'haja contractat 
el subministrament d'energia elèctrica o altres energies renovables per a tota l'activitat 
declarada d'interés, amb una entitat subministradora d'energia d'aquesta naturalesa o 
es genere l'energia renovable pel mateix titular en la quantitat que permeta la tècnica 
ordinària per a atendre el consum normal de l'activitat. 
 
La bonificació ací establida té caràcter pregat i ha de ser sol·licitada expressament pel 
contribuent o el seu representant en presentar la declaració de l'impost dins del termini 
establit en l'article 20 d'aquesta Ordenança, a la qual s'acompanyaran els documents 
acreditatius del compliment dels requisits per al seu gaudi a què fa referència aquest 
article, i no serà possible la seua aplicació en cas contrari. En particular, caldrà 
adjuntar acreditació de la vigència del corresponent contracte de subministrament 
d'energia elèctrica o altres energies procedent de fonts renovables i, per al cas que es 
genere pel mateix titular, acreditació de la seua instal·lació, així com de la potència 



 

generada subscrita per l'instal·lador o un altre  
tècnic  competent.  Igualment,  s'haurà  d'aportar autorització per a obtindre de la 
companyia subministradora informació sobre el contracte subscrit.    
 
L'incompliment dels terminis legals de pagament en període voluntari o del 
fraccionament o ajornament de la quota corresponent, si escau, ocasionarà la 
revocació de la bonificació concedida, i es farà liquidació per la fracció de l'impost que 
s'ha deixat d'ingressar com a conseqüència de la bonificació atorgada més els 
interessos de demora meritats.  
 
V. ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DEL 
SERVEI DE CASES DE BANYS, DUTXES, PISCINES, INSTAL·LACIONS 
ESPORTIVES I ALTRES SERVEIS  ANÀLEGS. 

 
PRIMER. Modificació parcial articles 3, 4 i 5, en els  termes 
següents: 
 
“Article 3. Quota tributària. 
 
1. La quantia de la taxa regulada en aquesta Ordenança serà la 
que fixa la tarifa continguda en l'apartat següent, per a 
cadascun dels diferents serveis o activitats. 
 
2. La tarifa d'aquesta taxa serà  la següent: 
 
A) PISCINA MUNICIPAL COBERTA 
A.1. CURSETS TRIMESTRALS (mínim 20 sessions) 
Adults (19 a 65 anys)                                                         75,00 
€ 
Xiquets (6 a 14 anys)                                                         60,00 
€ 
Dofins (3, 4 i 5 anys)                                                         70,00 € 
Bebés (11 a 36 mesos)                                                      80,00 
€ 
Gimnàstica aquàtica per a persones majors (empadronades a 
Quart de Poblet que complisquen els requisits i siguen titulars 
de targeta ciutadana de Quart, en la modalitat, daurada o 
pensionista)                                                                       35,00 € 
Natació per a curar el mal d'esquena                                60,00 € 
Natació per a persones majors de 65 anys (empadronades a 
Quart de Poblet que complisquen els requisits i siguen titulars 
de targeta ciutadana daurada o pensionista)                    32,00 € 
Joves de 15 a 18 anys                                                      60,00 € 
Aquafitness                                                                        75,00 € 
 
A.2.  COMBINAT MANTENIMENT I NATACION O 
AQUAFITNESS (mínim 30 sessions) 
Dos dies de gimnàstica i un dia de natació o aquafitness –
divendres-  pagament trimestral.  
Sempre en forma gimnàstica adults/joves (19 a 65 anys)50,00 € 
Sempre en forma joves de 15 a 18 anys                           41,00 € 
Sempre en forma gimnàstica adults/joves (19 a 65 anys) 
empadronats a Quart de Poblet que complisquen els requisits i 
siguen titulars targeta ciutadana pensionista de Quart     17,00 € 
 



 

A.3. CURSETS NATACIÓ ANUALS 
(30 sessions) 
Un dia a la setmana. 
 
Adults (19 a 65 anys)                                                       100,00 
€ 
Xiquets (6 a 14 anys)                                                         80,00 
€ 
Joves (15 a 18 anys)                                                         80,00 € 
Dofins (3, 4 i 5 anys)                                                         95,00 € 
Bebés (11 a 36 mesos)                                                    110,00 
€ 
Adults empadronats a Quart de Poblet que complisquen els 
requisits i siguen titulars de targeta ciutadana daurada o 
pensionista                                                                        50,00 € 
Aquafitness (15 a 65 anys)                                                90,00 € 
Natació escolar                                                                  40,00 € 
Natació Adaptada 6 a 14 anys (empadronats a Quart de Poblet 
que complisquen els requisits i siguen titulars de targeta 
ciutadana daurada o pensionista)                                     50,00 € 
Natació Adaptada de 6 a 14 anys (empadronats a Quart de 
Poblet)                                                                               80,00 € 
Gimnàstica aquàtica (a partir de 65 anys)                       100,00 € 
Gimnàstica aquàtica (a partir de 65 anys) (empadronats a Quart 
de Poblet que complisquen els requisits i siguen titulars de 
targeta ciutadana daurada o pensionista)                         50,00 € 
Natació per a curar el mal d'esquena                                90,00 € 
 
A.4. LLOGUER DE CARRERS  DE PISCINES 
 
Una hora en VAS de 25*12,5 un carrer                             50,00 € 
 
A.5. ACCESSOS PUNTUALS BANY LLIURE (1 hora o fracció 
d'hora) 
 
Entrada                                                                                3,00 € 
Tiquet 10 banys (vàlid durant la temporada)                     20,00 € 
 
A.6. ABONAMENTS COMPLEX PAVELLÓ-PISCINES 
COBERTES 
 
Abonament individual anual (vàlid 12 mesos)                 140,00 € 
Abonament individual semestral (vàlid 6 mesos de setembre a 
febrer i/o de març-agost)                                                   80,00 € 
Abonament familiar 2-3 membres (vàlid 12 mesos)        200,00 € 
Abonament familiar 4 membres o més (vàlid 12 mesos)270,00 € 
Abonament Or empadronats a Quart de Poblet que complisquen 
els requisits i siguen titulars de targeta ciutadana daurada o 
pensionista (vàlid 12 mesos)                                             90,00 € 
 
Validesa de setembre a juliol de cada temporada (i durant el 
període de tancament, en piscina d'estiu); permet l'accés a les 
instal·lacions enumerades a continuació durant els seus 
períodes d'obertura oficial, i sempre que l'aforament ho 
permeta, en els horaris habilitats. I l'accés a Piscines d'Estiu 



 

durant el període de tancament per 
final de temporada d'aquestes instal·lacions: 
 
– Piscines Cobertes Climatizadas 
– Balneari Aquartesport 
– Sala de musculació Pavelló Cobert Municipal  
– Sala Cardio 
– Circuit del parc poliesportiu i ús de vestidors 
– Piscines d'estiu (període de tancament de Complex Pavelló-
Piscines Cobertes). 
 
A.7.- CURSETS DE NATACIÓ INTENSIUS PISCINES 
COBERTES CLIMATITZADES. (16 a 18 sessions) 
 
Adults (19 a 65 anys)                                                         40,00 
€ 
Xiquets (6 a 14 anys)                                                         35,00 
€ 
Joves (15 a 18 anys)                                                         35,00 € 
Dofins (3, 4 i 5 anys)                                                         45,00 € 
Bebés (11 a  36 mesos)                                                     50,00 
€ 
Persones majors de 65 anys (empadronades a Quart de Poblet 
que complisquen els requisits i siguen titulars de targeta 
ciutadana daurada o pensionista)                                     20,00 € 
B) FRONTONS MUNICIPALS, INSTAL·LACIONS 
ANÀLOGUES I ESPORTS DE RAQUETA (ESQUAIX-PADEL-
TENNIS) 
 
B.1. LLOGUER FRONTÓ - ESQUAIX 
Per 1 hora diürna o fracció d'hora(màxim 4 persones)       6,00 € 
Per 1 hora nocturna o fracció d'hora(màxim 4 persones) 10,00 € 
 
B.2. LLOGUER TENNIS 
Per 1 hora diürna o fracció d'hora (màxim 4 persones)      3,00 € 
Per 1 hora nocturna o fracció d'hora (màxim 4 persones)  5,00 € 
 
B.3. LLOGUER PADEL  
Per 1 hora diürna o fracció d'hora (màxim 4 persones)      9,00 € 
Per 1 hora nocturna o fracció d'hora (màxim 4 persones)12,00 € 
 
En B.1, B.2 i B.3 suposa enllumenat elèctric a partir de les 19 h. 
d'octubre a maig i de les 20 h. de juny a setembre.  
*En tots els esports de raqueta en cas de lloguer una hora més 
de quatre persones el preu complementari a abonar serà de 
0,50 euros/hora per cada persona que sobrepasse el màxim de 
quatre. 
 
C) GIMNASOS MUNICIPALS (mínim 30 sessions per trimestre) 
Programa gimnàstica de manteniment-sempre en forma 3 
sessions setmanals (fins a 65 anys)                                 40,00 € 
Programa gimnàstica de manteniment-sempre en forma joves 3 
sessions setmanals de 14 a 18 anys                                22,00 € 
Programa gimnàstica de manteniment-sempre en forma 
(empadronats a Quart de Poblet que complisquen els requisits i 



 

siguen titulars de targeta ciutadana 
daurada o pensionista)GRATUÏT 
Musculació 3 sessions setmanals                                     45,00 € 
 
D) PAVELLONS POLIESPORTIUS COBERTS 
D.1. PARTITS 
 
Lloguer per hora o fracció (sense il·luminació)                 25,00 € 
Lloguer per hora o fracció (amb il·luminació)                    35,00 € 
 
D.2. ENTRENAMENTS 
 
Lloguer per hora o fracció (sense il·luminació)                 15,00 € 
Lloguer per hora o fracció (amb il·luminació)                    20,00 € 
 
D.3. Per ús de les instal·lacions pavellons coberts per part 
d'escolars i estudiants fins a 18 anys. 
 
Sense il·luminació                                                                  15 € 
Amb il·luminació                                                                     20 € 
 
D.4. Per l'ús d'aquesta instal·lació i cobrament d'entrada, 
s'abonarà per part de l'entitat organitzadora, independentment 
del pagament de la taxa d'hores totals de lloguer, un 10% sobre 
la recaptació. 
 
E) PISTES POLIESPORTIVES MUNICIPALS A l'AIRE LLIURE 
Lloguer per hora o fracció (sense il·luminació)                 10,00 € 
Lloguer per hora o fracció (amb il·luminació)                    15,00 € 
 
F) BALNEARI (1 hora o fracció d'hora) 
Entrada puntual                                                                   5,00 € 
Tiquet 10 accessos (vàlid durant la temporada)                40,00 
€ 
Tiquet 20 accessos (vàlid durant la temporada)                75,00 
€ 
Tiquet Or 10 accessos (empadronats a Quart de Poblet que 
complisquen els requisits i siguen titulars de targeta ciutadana 
daurada o pensionista)                                                      25,00 € 
Tiquet Or 20 accessos (empadronats a Quart de Poblet que 
complisquen els requisits i siguen titulars de targeta ciutadana 
daurada o pensionista)                                                      45,00 € 
 
 
G) DUPLICACIÓ DEL CARNET D'USUARIS 
Per pèrdua o deteriorament                                                3,00 € 
 
H) CAMP MUNICIPAL DE FUTBOL (GESPA ARTIFICIAL) 
Lloguer lliure 1 camp de futbol 7 per partit                        40,00 € 
Lloguer lliure del camp de futbol 11 per partit                   80,00 € 
Inscripció d'equips en competicions futbol 7                   100,00 € 
Per cada equip, cada partit de competició organitzada de futbol     
750,00 € 
 
I) PAVELLÓ-FRONTÓ COBERT SANT ONOFRE  



 

 
Lloguer per hora o fracció sense il·luminació                    12,00 € 
Lloguer per hora o fracció amb il·luminació                      14,00 € 
 
J) SALA CARDIOVASCULAR 
Entrada puntual                                                                   2,00 € 
Tiquet 10 accessos (vàlid durant la temporada)               15,00 € 
Tiquet 20 accessos (vàlid durant la temporada)               25,00 € 
 
Article 4. Meritació.  
 
1. Les taxes que regula aquesta ordenança relatives a l'ús 
privatiu o aprofitament especial de les instal·lacions esportives 
municipals, es reporten des del mateix moment de l'ús de la 
instal·lació municipal o espai esportiu, o amb l'inici de la 
prestació del servei o activitat de què es tracte.  
 
En tot cas s'exigirà el depòsit previ de l'import total i, si escau, 
parcial, de la taxa en el moment de la sol·licitud d'ús o reserva 
de la instal·lació, espai esportiu, o servei de què es tracte. 
 
L'impagament o la devolució de la taxa per qualsevol causa, 
excepte error de l'administració, impedirà l'ús del servei, activitat 
o instal·lació objecte d'aquesta ordenança, i, en tot cas, la baixa 
automàtica en els cursets i/o abonaments contemplats en l'art. 3 
d'aquesta norma, i esdevindrà baixa en la condició d'usuari de 
les instal·lacions o serveis.  
 
2. Reportada la taxa i nascuda l'obligació de contribuir, aquesta 
no es veurà afectada pel desistiment del sol·licitant o la no 
utilització del servei, activitat o instal·lació, i no procedirà la 
devolució d'ingressos realitzats, excepte en els supòsits 
expressament regulats en aquesta ordenança. 
 
3. Respecte de la devolució de la taxa pagada caldrà atenir-se 
als casos següents: 
A) Amb caràcter general no procedirà la devolució de les taxes 
abonades. 
 
B) Excepcionalment, la devolució procedirà si aquesta es 
fonamenta i troba la seua justificació en algun dels supòsits 
següents:  
B.1 Malaltia o incapacitat temporal degudament justificada que 
impossibilite la realització de l'activitat a la qual correspon la 
taxa.  
B.2 Realització d'obres en les instal·lacions que impedisquen 
l'ús o realització de l'activitat, així com altres motius aliens als 
usuaris. 
 
C) La sol·licitud de baixa o anul·lació es formalitzarà mitjançant 
escrit normalitzat i en el registre general de l'Ajuntament, Oficina 
d'Atenció Ciutadana. 
 
D) Si es justifica la baixa degudament segons les causes 
assenyalades en l'apartat anterior, es procedirà a la devolució  



 

 
de la taxa per mesos complets o sessions pendents a partir de 
la data en què es presente la sol·licitud. En aquest cas l'usuari 
perdrà la plaça. 
 
4. Respecte als Abonaments Complex Pavelló-Piscines 
Cobertes Climatitzades en la modalitat d'individual anual, 
familiar de 2-3 membres i 4 i més membres, atés l'elevat import 
d'aquests serveis, se'n podrà fer el pagament en dos períodes, 
prèvia sol·licitud dels interessats. En aquest cas, cal fer el 
pagament en metàl·lic del 60% del seu import a la reserva del 
servei o instal·lació, i l'import restant (40%) se satisfarà 
mitjançant domiciliació bancària dins del tercer mes següent a la 
data de pagament inicial. 
 
Article 5. Exempcions i bonificacions. 
 
1. En totes les activitats dirigides i abonaments individuals, 
anual o semestral, el 25% de bonificació del preu per a titulars 
de Carnet Jove empadronats a Quart de Poblet; per als no 
empadronats s'aplicarà el 15% de bonificació (s'haurà de 
sol·licitar en fer la inscripció o pagament de la taxa i acreditar la 
condició mitjançant document acreditatiu corresponent, i no serà 
acumulatiu a altres bonificacions). 
 
2. En les activitats aquàtiques en les piscines cobertes 
climatitzades es bonificarà a les famílies el preu quan 
s'inscriguen més d'una persona de la mateixa unitat familiar 
(sempre que convisquen en el mateix domicili i així ho 
acrediten) segons la taula següent: 
 
– Primer membre de la unitat familiar: abonarà el 100% del preu 
de l'activitat.  En cas de pertànyer a una família nombrosa i 
tindre reconeguda aquesta condició al primer membre se li 
aplicarà una reducció del 10% del preu de l'activitat. 
– Segon membre de la unitat familiar: abonarà el 80% del preu 
de l'activitat. 
– Tercer membre de la unitat familiar: abonarà el 70% del preu 
de l'activitat. 
– Quart membre de la unitat familiar: abonarà el 60% del preu 
de l'activitat. 
– Cinqué membre de la unitat familiar: abonarà el 50% del preu 
de l'activitat. 
– Sisé membre i següents de la unitat familiar: abonarà el 40% 
del preu de l'activitat. 
 
3. Per unitat familiar s'entendrà la formada per pares/ 
mares/tutors legals, els fills i filles que convisquen en el domicili 
familiar, així com els ascendents dels pares i/o mares que en 
justifiquen la residència en el mateix domicili que els anteriors. 
 
4. L'ús de les instal·lacions es durà a terme de conformitat amb 
el que disposen les normes de prestació i utilització dels 
diferents serveis.  
 



 

 
L'Ajuntament podrà subscriure els convenis que considere 
oportuns amb persones físiques o jurídiques especificant els 
horaris i imports a aplicar.  
 
5. Es podran aplicar bonificacions parcials o exempcions totals 
a persones físiques de rellevància esportiva i a entitats 
esportives locals amb finalitats no lucratives. Correspondrà a 
l'òrgan competent determinar en cada cas concret l'exempció. 
 
6. Per a l'aplicació de qualsevol bonificació s'haurà de sol·licitar 
i comunicar fefaentment per la persona interessada en fer la 
inscripció i en el cas de les bonificacions familiars també en la 
renovació i sempre en tots els casos prèviament a l'emissió del  
 
 
 
rebut i al pagament de les taxes. S'acreditarà la condició que 
dóna lloc a aquesta bonificació mitjançant document oficial 
corresponent i no serà acumulatiu a altres bonificacions. 
 
DOS. Exposar al públic, en el tauler d'anuncis de l'Ajuntament, 
durant trenta dies (30), les Ordenances esmentades, dins dels 
quals els interessats podran examinar els expedients i presentar 
les reclamacions que consideren oportunes. En tot cas, l'anunci 
d'exposició es publicarà en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
TRES. Finalitzat el període d'exposició pública, si no s'hi han 
presentat reclamacions, l'acord provisional esdevindrà definitiu, 
sense necessitat d'un nou acord plenari. 
 
QUATRE. L'acord definitiu i el text íntegre de les Ordenances 
Fiscals es publicaran en el Butlletí Oficial de la Província. 

 
 
 
 
INTERVENCIONS 

 

Sr. Gaviáln (Sí se puede) 

 

… de nuestros vecinos, ya que trata de temas fundamentales como el 

empleo, medioambiente, y renovables. 

 

Por otro analizando uno a uno los cambios propuestos observamos que la 

mayoría de ellos son modificaciones de cara a que aparezcan en un titular de un 

periódico durante los próximos días, es decir, de cara a la galería, ya que si 

nos paramos a analizar  el impacto que estas pueden tener en lo que pretenden 

creemos que este será muy reducido por no decir que, en algunos, nulo. 

 

Por lo cual entendemos que el objetivo que persiguen estas modificaciones 

es decir, reducir el impacto ambiental, utilizando de renovables o mejorar la 

calidad del empleo, son irreales, ya que asegurar que se va a tener un impacto 

cuando las tasas de bonificación tan solo son un 5% en la mayoría de los casos, 

`pues nos parece un poco aventurado. 

 

Por ejemplo, las mejoras que tendrían que hacer los beneficiarios, 

creemos que supondrían mayores costes por tener que realizar mayores inversiones  

 



 

 

 

que la rentabilidad que se obtendría, como es el caso de la modificación 

que se trata sobre la instalación para el aprovechamiento de las energías 

renovables,  

 

 

por lo que si alguna empresa en este caso cambia a renovables sería por 

su propia idiosincrasia más que por el incentivo que desde esta modificación se 

está … 

 

Creemos que es oportuno remarcar además, que estas bonificaciones están 

relacionadas con impuestos y tasas, que es el propio Ayuntamiento que las 

modifica, por lo que hacer una bonificación sobre ellas nos puede hacer entender 

que el tipo actual está por encima de su valor para tener en cuenta las 

bonificaciones. 

 

Para finalizar, en cuanto a las formas de algunas modificaciones vemos 

que en algunas de ellas aparecen juicios de valor que, aunque estemos de acuerdo 

con la explicación, entendemos que no deben aparecer en un texto de una 

ordenanza, o al menos en su articulado.  

 

Solicitamos aún que aun siendo aprobadas estas modificaciones se revisen 

antes de ser publicadas y si es necesario que nos consulten y señalamos donde 

están estos juicios de valor. 

 

La senyora García (Compromís) 

 

Bona nit. Adoptar les mesures dirigides a mitigar el canvi climàtic es un 

tema que Compromís treballa, recordeu-vos de la moció que presentàrem sobre el 

canvi climàtic i trobem molt important de fer estos canvis en les ordenances. 

 

També a la mateixa vegada volem que tingueu en compte la contractació amb 

subministraments que utilitzen fons d'energia renovable com fa l’Ajuntament de 

València i també tindre en consideració les al·legacions de Compromís que férem 

al PGOU, per reduir i pal·liar els efectes del canvi climàtic.  

 

No oblidem que aquestes modificacions que s'estan plantejant es fan per 

poder formar part d’un projecte finançat pel fons europeus i que hem d’anar més 

enllà i que les subvencions ajuden a la planificació estratègica de l’Ajuntament 

per aprofitar els recursos per a una finalitat clara, eficient i a llarg termini. 

 

Gràcies. 

 

Sr. Sanmartín (PP) 

 

Bona vesprada a tots. 

 

Esta tarde tratamos aquí un asunto de gran calado, para nuestros vecinos 

y vecinas, como son las ordenanzas municipales. 

 

Vamos a ser breves, pero con las ideas muy claras puesto que como no 

puede ser de otra manera el Partida Socialista nos oirá pero no nos escuchará. 

 

Siendo como es su táctica habitual ya que les importa muy poco la 

recomendaciones, ideas o propuestas que año tras año les proponemos desde este 

grupo y en este mismo Pleno. Pero esto sí, estas ordenanzas son las últimas que 

se van a aprobar en esta legislatura por uds. Mejor dicho …  son las últimas que 

salgan adelante, puede, ostentando uds el gobierno de este Ayuntamiento. 

 

En estos momentos a uds sólo les preocupa y de hecho lo reflejan en estas 

ordenanzas que Quart sea un ejemplo referente de un pueblo sostenible, que de 

hecho no está nada mal y estamos de acuerdo.  

 

Pero pensamos, y esto es una mera reflexión, que se les está olvidando 

hacer una política económica para nuestros vecinos quienes nos plantean las 

siguientes preguntas y reflexiones: ¿todo el trabajo que se está empleando, según  



 

 

uds desde su cargo de proyectos europeos repercute en la economía de 

nuestros vecinos?; ¿ha servido para lograr alguna rebaja como el gravamen del IBI 

o el impuesto de vehículos de tracción mecánica?;  

 

Claro está que ahora a ud se le llenará la boca relatándonos y 

contándonos todos los beneficios fiscales aplicados a todos estos que tenga 

viviendas sostenibles, vehículos y empresas sostenibles… ¿pero … en realidad 

cuantas familias se benefician de estas ventajas? 

 

Miren uds que a nosotros nos parece fenomenal que se den ayudas a la 

sostenibilidad, y de hecho las apoyamos siempre, pero también nos gustaría que se 

propusieran rebajas fiscales que favorecieran realmente a todos nuestros vecinos, 

nosotros apoyaremos siempre toda ayuda que pueda beneficiar a nuestros vecinos, 

venga de donde venga, máxime si estas ayudas vienen de la Unión Europea, 

evidentemente. 

 

A este grupo municipal, lo que realmente nos preocupa y por lo que vamos 

a luchar, constantemente, es por intentar deducir al máximo la carga fiscal que 

recae en todos los quarteros, cosa que desde nuestra opinión, a uds … situados en 

el pedestal del poder se les olvida año tras año últimamente. 

 

Pero bueno, no vamos a cesar en plantear nuestras reivindicaciones, 

propuestas e ideas, porque estamos convencidos que son las mejores para la 

economía de todos y cada uno de nosotros, por lo que todos los años les venimos 

pidiendo se produzca una baja en el  gravamen del IBI del 0’61 al 0’57, al igual 

que una baja del 5% en todos los vehículos de tracción mecánica y así poder 

beneficiar a todos los ciudadanos de este municipio. 

 

Creemos que nuestra postura está muy clara, las ordenanzas son reflejos 

de su política, en la cual ni creemos ni compartimos. En algunas de las 

ordenanzas presentadas, evidentemente, estamos de acuerdo, pero como hay que 

votarlas en bloque … una vez más, desde este grupo municipal le vamos a dar un 

NO. 

 

Un no a su sectarismo, un no a su prepotencia a la hora de gobernar, y 

por supuesto, un no a sus ordenanzas. Gracias. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Buenas noches. Yo agradezco en términos generales el tono de la 

intervención incluso las valoraciones que en cierto modo, positivas, que se han 

vertidos sobre estas ordenanzas y las críticas pues tenemos que asumirlas y vamos 

a debatirlas también, lógicamente. 

 

 Es verdad, y se ha dicho por parte del portavoz de Sí se puede, que las 

ordenanzas es una política fiscal sobre el vecinos, es importante, como bien ha 

dicho el portavoz del Partido Popular, es un documento importante porque es 

verdad, es lo que nos comprometemos, a una parte importante de lo que queremos 

luego volcar hacia el vecinos. 

 

 Es decir, nosotros planteamos una aportación en los ingresos para luego 

elaborar los presupuestos. Luego le diré también lo que representa esto con el 

total del presupuesto que también son datos importantes, que también habría que 

abrir nuevos análisis a la hora de plantear las ordenanzas. 

 

Pero es verdad, y le agradezco que reconozcan el compromiso de impulsar, 

desde las ordenanzas también, que también desde las áreas se hace, elm compromiso 

con el medio ambiente. 

 

Es verdad que tiene un elemento no sólo de bonificar a aquellas personas 

que se alineen con la defensa del medio ambiente en todos su ámbitos, sino 

también, lógicamente, tiene que ser un estimulo para que la ciudadanía se vaya 

comprometiendo a ello. 

 

Mire, no es verdad, si uds hacen referencia a cada una de las propuestas 

de bonificación que están relacionadas con el autoconsumo de energía o con la  



 

 

 

generación de empleo, que también está en estas ordenanzas, verán que en 

algunos casos contemplan el 5% y en otros casos hasta el 95% de la bonificación o 

exención. 

 

 En todos los  casos planteamos un criterio que nosotros entendemos que 

es básico y que nunca renunciaremos a él y es el principio de progresividad en lo 

que es la presión fiscal en algo que aunque sea reiterativo es una seña de 

identidad nuestras, y es que pague más el que más tenga para que tenga más el que 

el que más lo necesita. 

 

Aquí también lo planteamos, si digamos que desde el punto de  vista de 

los valores que representa este documento también, venimos trabajando desde hace 

muchos años por la ordenanzas donde el análisis de la protección al más 

necesitado, es decir la ordenanza social está contemplada aquí y lo saben, en el 

IBI, en las bonificaciones para las personas en la tasa del agua a aquellas que 

son jubilados, pensionista y que tienen rentas bajas, esas tienen … dentro de lo 

que permite la Ley … y aquellas que son opcionales para nosotros, se contemplan 

ese tipo de perfiles y uds saben que hemos estado trabajando en ello, por lo 

tanto la parte social ha sido algo que ha estado presente todos estos años en la 

elaboración de estas ordenanzas, la parte medioambiental que es lo que este año 

hemos incorporado es verdad que las áreas, insisto, se viene trabajando, pero 

bueno también nos parece razonable que la propia ordenanza es un elemento de 

tractor para poder llevar a cabo procesos de sensibilización  ciudadana a la hora 

de identificarse con las políticas medioambientales. 

 

Mire, si los proyectos europeos han aportado mucho y muy bueno a Quart, 

no voy a hacer un relato de todos ellos porque sería muy extenso y les cansaría … 

ya tendremos oportunidad de verlo, pero es verdad que en este caso, primero hemos 

elegido libremente estar en este proyecto que quiere Europa trabajar en 

municipios para eso, para que las ordenanzas también sean un elemento que 

estimule a la ciudadanía a comprometerse con el medio ambiente. 

 

Y digo libremente porque no es algo que nos obliga y es una decisión 

libre y además nos parece un acierto. Y nos parece acierto porque en nuestro 

municipio deben de sentirse orgullosos del mismo, el Secretario estuvo hace poco 

hablando en nombre de nuestro pueblo y participando en la exposición de esas 

medidas, que muchas de ellas las venimos aplicando y otras de ellas las vamos a 

aprobar hoy y en breve estaremos en ciudades como Roma o Helsinky defendiendo  o 

poniendo más este tipo de medias como ejemplo a seguir en el resto de europa. Por 

lo tanto orgullosísimo del papel que desempeñamos aquí y fuera.  

 

Mire, a mí me parece razonable, y vuelvo a decirle… es decir el 95% de la 

exención de aquel vecino que tenga un vehículo eléctrico parece un esfuerzo 

importante. El 95% de la bonificación del impuesto, el 50% en el caso ya estamos 

hablando de consumo de combustibles que sean sostenible, en cierto de modo, 

estamos hablando del 95 y 50, por tanto no utilice el término del 5% que está en 

el IAE para decir que la mayoría de los casos está sólo el 5%; el 50% para 

aquellas viviendas de autoconsumo que se construyan y sean casas o fincas y que 

planteen instalaciones eléctricas de autoconsumo. 

 

El 50’% del Impuesto de construcciones me parece un esfuerzo importante y 

un reconocimiento de esos vecinos que vayan a hacer ese tipo de iniciativas. 

 

Por tanto, en definitiva, en esta  primera intervención nos parece que es 

una puesta decidida,   yo creo que son lo suficientemente rigurosos en la 

contención del mismo, porque le recuerdo que llevamos prácticamente catorce años, 

prácticamente, sin tocar la subida de impuestos. 

 

Si hay alguien que ha pedido la revisión del IBI, que se comentaba, 

recuerdan que hace tres meses pedimos la revisión al Catastro, que ha venido 

aprobada hace unos días, por tanto de nuevo habrá una revisión previsiblemente a 

la baja, lógicamente porque por eso la pedimos, y que afectará de nuevo en 

beneficio de los vecinos.  

 

 



 

 

 

Por tanto todos los impuestos vienen estando congelados desde hace muchos 

años, a excepción del IBI que no es un tema que gestionemos directamente y que 

cuando se ha producido hemos hecho correcciones lo suficientemente más o menos 

equilibradas para que afectase a la mayoría de los vecinos 

 

Por tanto en esta primera parte nosotros nos sentimos orgullosos de este 

documento que traemos aquí, creo que con independencia que estemos más o menos 

cerca de las elecciones, creo que es un punto que deberíamos coincidir y bueno, 

probablemente podríamos haber estudiado algún planteamiento que hubiesen hecho 

cualquier modificación como en algunos casos hemos contemplado aquellas de 

Ciudadanos que se llevaron, unos sí y otras no, pero al menos el documento se ha 

estudiado y se han aceptado algunas de ellas. 

 

Sr. Gavilán. 

 

Yo, simplemente remarcar lo que he dicho en mi primera intervención. Creo 

que en este caso las modificaciones que se tratan en este , tratan exclusivamente 

temas estratégicos, medioambiente y empleo, creo que además se utiliza esta 

forma, estos temas de cara, como ha aludido … las elecciones vienen para todos y, 

obviamente, es un tema importante a tratar y nuestra sensación es que estas 

medidas son de cara a la galería. 

 

Ha comentado de que la mayoría no son el 5%, al menos la moda si que es 

el 5% de las modificaciones que se han hecho y si sumamos el 5% de las 

modificaciones que eran bonificaciones del 5% y las del 10%, son … sí que la 

mayoría. 

 

Por otro lado, la única que aparece en todas las modificaciones del 955 

es la rehabilitación de fachadas, en este caso no hay modificación, porque ya se 

venía haciendo hace tiempo. Lo que remarcamos en nuestra primera intervención y 

en esta es que creemos que esos porcentajes y bonificaciones no son suficientes 

para dar el estímulo necesario como para que las empresas o los articulares a 

quienes van dirigidas esta medidas tengan el punto de reflexión de cambiar a 

renovables o contratar más. 

 

Creemos que es insuficiente para que el objetivo al que queremos 

alcanzar es simplemente insuficiente y por eso en nuestro caso votaremos 

en contra estas modificaciones.  

 

Con esto creo que ya lo he comentado todo y simplemente ya he dado 

la opinión de voto y ya está. Gracias. 

 

Sra. García. 

 

Simplemente pues decir que nuestra intención de voto va a ser el 

tema de abstención, porque no se pueden votar por separado. Algunas  

estamos de acuerdo, totalmente, otras nos gustaría cambiar, pero como se 

tienen que votar todas en bloque nos abstendremos. Gracias. 

 

Sr. Sanmartín 

 

Buenas. Bueno es cierto y está muy bien todas las ventajas y 

bonificaciones  que se aplican parqa poder realizar la transición a los 

vehículos eléctricos, objetivo que todos tenemos en nuestra mente. 

 

Lo lógico es que ese cambio repercuta lo menos posible en el 

bolsillo de los ciudadanos. Al igual que se está realizando desde 

Alemania implementando todas estas medidas para poder llegar a cumplir 

los objetivos de la Agenda 2020 y porqué no ir un poco más allá y llegar 

lo que nos proponen desde la Agenda 2030 la cual ya está en marcha. 

 

Y ahora … mire Sr. Nofuentes durante todos  los años que llevamos 

siendo parte de este Pleno y de este Ayuntamiento las propuestas 

interesantes que desde nuestro grupo se han hecho y lo que hemos aportado 

nunca nos las  han aprobado. 



 

 

Mire, son siempre las mismas año tras año, y evidentemente es la 

baja del IBI que sí que es algo histórico que venimos haciendo y que 

repercutiría en el bolsillo de todos los vecinos de Quart. 

 

Puesto que estamos convencidos de que es la mejor manera de 

reducir la carga fiscal que soportamos todos y estamos convencidos que 

este Ayuntamiento tiene la capacidad suficiente para asumir 

económicamente nuestras reivindicaciones con el remanente de Tesorería y 

con el superávit que, según ud, año tras año nos presentan y alardean de 

ello. Muchas gracias. 

 

Sr. Nofuentes . 

 

Sí brevemente. Efectivamente, estamos situados en los dos 

objetivos que ud ha planteado del 2030, la transición energética es uno 

de ellos y la economía circular, son dos objetivos que Europa nos 

plantea, dos retos que a nivel europeo se están planteando y que estas 

ordenanzas precisamente caminan hacia ello. 

 

Si hay alguien que ha hecho esfuerzo en el IBI en más de una 

ocasión hasta en tres, en los últimos años, ha sido este equipo de 

gobierno, si hay alguien que ha solicitado, de nuevo, la revisión del IBI 

que lo trajimos propuesta de este equipo al Pleno, ha sido este equipo de 

gobierno. 

 

Y hace unos días insistió nos han notificado que sí que nos 

aprueban la revisión del IBI, por tanto a iniciativa de este equipo 

hicimos la modificación del IBI y la aplicación del mismo y la del 

coeficiente y supuso una reducción en el impacto de los vecinos. 

 

Es verdad que, desde la oposición se tiene que decir lo que se 

tiene que decir, y ya verán que cuando vengamos con los presupuestos me 

dirá a mí da igual de donde es la fuente de ingresos y si ingresan … y si 

le dije que ingresase más o menos en esta casa en el Pleno pasado ahora 

lo que quiero decirle es que gaste más  en este Pleno, porque es su 

función, la que le otorgaron los vecinos, y como estamos en términos 

electorales dice ud, la que le otorgaron los vecinos, a nosotros nos 

otorgaron otra, nos otorgaron la responsabilidad de tomar decisiones para 

que estas ordenanzas, que es la política fiscal afectase lo menos posible 

a ellos. 

 

Les decía que iba a comentarle un dato. Mire, toda la presión 

fiscal que sobre el vecino ejercemos, representan un 35’22% de toda la 

gestión económica que hacemos. Es decir, de cada mil euros o cien que 

revertimos al vecino, y utilizo mejor el término euros porque es la cifra 

en la que está el municipio de Quart de Inversión por habitante y si lo 

recuerdan por encima de los mil, trescientos cincuenta proceden del 

vecinos y el resto de la gestión de este equipo de gobierno, entre otros 

los fondos europeos a los que ha hecho referencia. 

 

Por tanto nos sentimos orgullosos de saber  que el vecino aporta 

trescientos cincuenta euros de media y recibe por encima por encima de 

los mil gracias al esfuerzo y a la planificación y gestión de este equipo 

de gobierno, del cual y como estamos en términos que ya hemos abierto, 

electorales, nos sentimos muy orgullosos. 

 

Sra. Presidenta. 

 

No se si se lo han comentado, creo que sí, que tenemos la 

intención de proponerles la inclusión, por urgencias, de un punto en el 

orden del día que fue dictaminado, creo que además por unanimidad, en la 

Comisión de Urbanismo, que se trata de la “Modificación puntual nº 10 del 

PGOU”, que por un error administrativo no lo pusimos en el orden del día 

pero que sí que es un tema relativamente urgente porque ha pasado ya … 

creo que llevamos ya una tramitación de cinco meses y me consta que hay 

gente interesada en ver si puede obtener algún tipo de licencia, por lo  



 

 

 

cual si les parece bien, por unanimidad, aprobamos la inclusión en 

el orden del día.  

 

Es un trámite. Ya estaba aprobado provisionalmente y ahora es la 

aprobación definitiva.  

 

 
 
 
 

4. AUTORITZACIÓ COMPATIBILITAT SEGONA ACTIVITAT 
 
Vista la instància presentada per Mónica Gil Junquero, funcionària interina de 
l'Ajuntament de Quart de Poblet, nomenada el dia 6 d'agost de 2018, que sol·licita la 
compatibilitat per a dur a terme una segona activitat pública, impartint formació en la 
Universitat Politècnica de València, com a professora associada del Departament de 
Sociologia i Antropologia Social, dedicada a docència i investigació amb contracte 
laboral (dedicació a temps parcial 8h/setmana:4 hores lectives i 4 hores tutories), amb 
adequació horària, sense alterar les necessitats del servei de l'Ajuntament. 

 
De conformitat amb el que disposa la Llei 53/1984, de 26 de desembre, 
d'incompatibilitats del personal al servei de les administracions públiques. 
 
Amb el dictamen previ de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint regidors i regidores assistents a la sessió, 
inclosa la senyora alcaldessa, acorda: 
 
U. Autoritzar la compatibilitat a la Sra. Mónica Gil Junquero, per a exercir un segon lloc 
de treball en el sector públic, en l'esfera docent, com a professora associada de la 
Universitat Politècnica de València, durant el període comprés del 6 d'agost de 2018 al 
31 d'agost de 2019, mentre que es trobe prestant serveis en aquest Ajuntament, ja que 
aquesta segona activitat la prestarà en règim laboral, a temps parcial i amb durada 
determinada, i complint la seua jornada a temps complet a l'Ajuntament sense alterar 
les necessitats del servei. 
 
DOS. Fer trasllat de l'acord als interessats. 
 
5. MENCIÓ HONORÍFICA AGENTS DE LA POLICIA LOCAL 
 
5.1. Menció honorífica reconeixement dedicació a l'Educació Viària. 
 
Vista la proposta que presenta el regidor de Policia i Recursos Humans de distingir 
l'agent de la Policia Local, Sr. José Luis Almendros Ruiz, per participar en el programa 
d'Educació Viària en els col·legis de Primària desenvolupat pel departament de Policia 
Local d'aquest municipi, que es compon de classes teòriques a les aules i pràctiques a 
través d'un circuit de circulació i un altre d'habilitat. 
 
Vist que en aquesta proposta es fa constar que aquesta labor educativa ha sigut duta 
a terme per l'agent amb professionalitat i afecte i amb l'estimació tant de l'alumnat com 
dels professors, amb uns resultats excel·lents en tots els anys de dedicació. 
 
Amb el dictamen previ de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint regidors i regidores assistents a la sessió, 
inclosa la senyora alcaldessa, acorda: 



 

 
Distingir l'agent de la Policia Local, Sr. José Luis Almendros Ruiz, amb Menció 
Honorífica com a reconeixement a la labor educativa realitzada dins del programa del 
departament de Policia Local d'“Educació Viària en els Col·legis de Primària”. 
 
 
5.2. Menció honorífica reconeixement dedicació servei de seguretat i atenció a 
les víctimes de violència de gènere. 
 
 
Vista la proposta que presenta el regidor de Policia i Recursos Humans de distingir els 
agents de la Policia Local destinats a col·laborar amb la Policia Nacional en 
desplegament de l'acord de col·laboració signat entre el Ministeri de l'Interior i 
l'Ajuntament de Quart de Poblet, en data 26 de maig de 2016, per a incorporar el Cos 
de Policia Local al sistema de seguiment integral dels casos de violència de gènere.  
 
Vist que els agents destinats a aquest servei duen a terme el seguiment i l'assistència 
de les víctimes de violència de gènere, i fan una labor professional alhora adequada a 
la sensibilització dels temes tractats amb dedicació, afecte i atenció a aquestes. 
 
Amb el dictamen previ de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint regidors i regidores assistents a la sessió, 
inclosa la senyora alcaldessa, acorda: 
 
Distingir els agents de la Policia Local, Sr. Ignacio Torner Durán, Sr. Sergio Vergara 
Alcocer, Sr. Juan José Carrasco Moreno, Sr. Guillermo Blanco Poquet, Sra. Amparo 
Mestre Martínez, i l'inspector, Sr. Carlos García Bujeda, amb Menció Honorífica com a 
reconeixement a la seua dedicació i labor realitzada al servei de la seguretat i atenció 
a les víctimes de violència de gènere d'aquest municipi. 
 
6. APROVACIÓ EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS P08/18, DEL 
PRESSUPOST GENERAL DE 2018 
 
Vista la memòria d'Alcaldia que proposa la modificació del Pressupost General de 
2018, en virtut de necessitats esdevingudes durant l'exercici el compliment de les 
quals es considera inajornable. 
 
Havent confeccionat l'expedient de modificació de crèdits núm. 8 en el Pressupost 
General de 2018, les modificacions que es proposen i que es consideren necessàries, 
són: 
 
SUPLEMENT DE CRÈDITS amb càrrec a ROMANENTS DE TRESORERIA. 
 
 
–– AUGMENTS 

 
- SUPLEMENT DE CRÈDIT 
 

APLICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 

 
CONCEPTE IMPORT 

   
943-463.01  Aportació Mancomunitat B. Crist 60.000,00 
943-762.00  Transferència Mancomunitat B. Crist 133.000,00 



 

   

   

  TOTAL 193.000,00 
 
 

- FINANÇAMENT: 
 
ROMANENTS DE TRESORERIA (87000)   …………….          193.000,00 € 
 
   

IMPORT MODIFICACIÓ NÚM. P 08/18   ____________          193.000,00 € 
 

El senyor interventor, de conformitat amb el que estableix l'article 177 del text refós de 
la Llei reguladora de les hisendes locals, n'ha emés un informe. 
 
Amb el dictamen previ de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint regidors i regidores assistents a la sessió, 
inclosa la senyora alcaldessa 
 
 
U. Aprovar inicialment l'expedient número P08/18 de modificació pressupostària, per 
un import total de 193.000,00 euros, mitjançant suplement de crèdits en l'estat del 
Pressupost General en vigor, finançat amb romanents de tresoreria. 
 
DOS. Exposar al públic, previ anunci en el BOP, per quinze dies l'expedient, durant els 
quals els interessats podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. Es 
considerarà definitivament aprovat si no se n'hi presenten. 
 
TRES. Trametre'n una còpia a l'Administració de l'Estat i a la Generalitat quan la 
modificació estiga aprovada definitivament. 
 
7. DONAR COMPTE DE L'INFORME DE TRESORERIA EN COMPLIMENT DE 
L'ARTICLE QUART DE LA LLEI 15/2010, DE 5 DE JULIOL, DE MODIFICACIÓ DE 
LA LLEI 3/2004, DE 29 DE DESEMBRE, PER LA QUAL S'ESTABLEIXEN 
MESURES DE LLUITA CONTRA LA MOROSITAT EN LES OPERACIONS 
COMERCIALS I RELACIÓ DE FACTURES INCORPORADES PER LA 
INTERVENCIÓ, SEGONS L'ARTICLE CINQUÉ, PUNT 4, DE LA LLEI ESMENTADA, 
DEL TERCER TRIMESTRE DE 2018. 
 
De conformitat amb la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 
29 de desembre, per la qual s'estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions comercials, es fa saber a la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos 
Generals, de l'informe trimestral de Tresoreria sobre el compliment dels terminis 
previstos en la Llei, en relació amb el pagament de les obligacions d'aquest 
Ajuntament, corresponent al tercer trimestre de l'exercici de 2018. 
 
El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat, acorda: 
 
U. Quedar assabentat de l'informe emés per Tresoreria, corresponent al tercer 
trimestre de l'exercici de 2018, de la relació de factures o documents justificatius 
incorporats per Intervenció, segons que disposa l'article 5.4 de la Llei 3/2004, de 29 de 
desembre, i del període mitjà de pagament global a proveïdors, que s'estableix en 
20,52 dies. 
 



 

 
DOS. Trametre l'informe esmentat als òrgans competents del Ministeri d'Economia i 
Hisenda i als de les comunitats autònomes, en compliment de l'article 4.4 de la Llei 
15/2010, de 6 de juliol. 
 
8. DONAR COMPTE DE L'INFORME D'INTERVENCIÓ SEGONS LA BASE 37 DE 
LES D'EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST GENERAL PER A L'EXERCICI DE 2018 
CORRESPONENT AL TERCER TRIMESTRE. 
 
De conformitat amb l'acord del Ple de l'Ajuntament, en ocasió de l'aprovació del 
Pressupost general per a l'exercici de 2018, en la sessió de 4 de desembre de 2018, 
en el qual s'inclou en la base 37 d'execució, en desenvolupament del que disposa 
l'article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, així com en l'Ordre HAP/2015/2012, 
d'1 d'octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament 
d'informació previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'estabilitat 
pressupostària i sostenibilitat financera, el Ple queda assabentat de la informació 
periòdica corresponent al tercer trimestre de 2018. 
 
9. PROPOSTA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL CIUDADANOS SOBRE LA 
DOTACIÓ DE TÀSERS PER AL COS DE LA POLICIA LOCAL 
 
EL portaveu del Grup Municipal Ciudadanos presenta proposta sobre dotació de 
tàsers per al cos de policia local, que literalment transcrita diu així: 
 
"La seguretat dels nostres cossos i forces de seguretat de l'Estat ha de ser una 
prioritat compartida entre totes les Administracions, i el seu equipament és una part 
fonamental perquè aquesta màxima es complisca.  
 
Els dispositius conductors d'energia (CED), entre els quals destaquen les pistoles 
Tàser, són armes paralitzants que descarreguen electricitat sobre la persona per a 
immobilitzar-la momentàniament. En una gran majoria de casos, aquestes 
descàrregues (que proporcionen un corrent de 2,01 i 3,6 mA., molt per davall del que 
resulta letal per a una persona sana) provoquen contracció muscular generalitzada 
que indueix a una paràlisi temporal i causa a la persona afectada que caiga a terra. 
 
Els casos registrats en els quals s'han utilitzat aquest tipus en concret d'armes tenen 
en comú que es tractava “de persones agressives sota els efectes de substàncies 
estupefaents o begudes alcohòliques, que no atenien raons i que era pràcticament 
impossible reduir-les. No ha transcendit cap conseqüència greu de l'ús del dispositiu i 
en tots els casos s'ha informat l'autoritat judicial”, com així ho indica el Síndic de 
Persones de Catalunya. 
 
Malgrat que sabem que en la nostra població aquest tipus de situacions tenen un 
caràcter totalment excepcional, creiem que és fonamental que la Policia Local 
d'aquest municipi disfrute del millor equipament i de totes les possibilitats 
tecnològiques que existeixen actualment perquè facen front com creguen necessari, 
sobre la base del protocol existent, a les actuacions que hagen de dur a terme. Amb 
aquest mateix argument, municipis tan representatius com el mateix Ajuntament de  
 
València va adquirir aquest passat mes d'octubre deu pistoles elèctriques Tàser 
basant-se en el fet que “havien de comptar amb aquestes armes per a augmentar la 
seguretat”. Així mateix, l'Ajuntament de Torrent també ha accedit a estudiar la inclusió 
d'aquests artefactes. 
 



 

 
Així mateix, després de consultar amb els tècnics pertinents d'aquest consistori, 
podem assegurar que la utilització d'aquest tipus d'artefactes ve emparada legalment 
pel Reial Decret 137/93 en el qual s'aprova el reglament d'armes, així com els Decrets 
114/2005 i 18/1995 que regulen tant l'homogeneïtzació i homologació de la uniformitat 
de la Policia Local com els criteris d'utilització de l'equip d'autodefensa i armament.  
 
D'aquesta forma, aquest informe elaborat per la Policia Local d'aquest Ajuntament, 
acaba dictaminant que és “altament desitjable l'adquisició d'aquest tipus d'arma no 
letal per part de la Policia Local” 
 
D'aquesta forma, l'Agrupació Municipal Ciudadanos de Quart de Poblet, proposa: 
 
 
 
ACORDS 
 
1. Adquisició d'una Pistola Elèctrica (Tàser) com a element de dotació per a la Policia 
Local de Quart de Poblet, subjecta a la valoració dels tècnics competents en aquesta 
matèria, amb la consideració entre altres del protocol normalitzat per a regular les 
situacions d'ús o les unitats policials que la usaran 
 
2. Adjuntar a aquest estudi tècnic la necessitat de realitzar un curs de formació 
presencial que garantisca el bon ús d'aquest tipus d'eines, com el que imparteix el 
SPPLB (Sindicat de Policies i Bombers) homologat per l'IVASPE (Institut de Seguretat 
Pública) com així ho exigeix el Decret 83/2015, de 19 de maig." 
 
El Ple de l'Ajuntament per majoria de vots en contra, 11 PSOE, amb el vot a favor de 
Ciudadanos 1, Compromís 3 i Sí se Puede 2, i l'abstenció del PP 4, acorda rebutjar la 
proposta. 
 
 
INTERVENCIONS 

 
Sr. Soler.  (Ciudadanos) 

 

Hola buenas noches a todos. En relación a esta moción queríamos 

hacer constar que la presentamos hace varios meses y en su día a 

consultas de los diferentes grupos pues la dejamos sobre la mesa, a 

expensas de conocer lo que era la opinión profesional de los técnicos de 

este consistorio.  

 

Hoy, informe en mano, la volvemos a traer al Pleno para que la 

Corporación tenga a bien aprobarla lo que es en sí la adquisición de una 

pistola Taser, es decir una herramienta que permita que la Policía Local 

de este municipio goce del mejor equipamiento y de todas aquellas 

posibilidades tecnológicas que a día de hoy existen para que hagan 

frente, como crean necesario en las actuaciones que deban acometer y que 

así lo crean oportuno. 

 

Como hemos dicho anteriormente este informe califica por el 

técnico en este caso el Jefe de la Policía Local de este Consistorio, el 

Sr. Ricardo Soriano, que es altamente deseable la adquisición de esta 

pistola Taser y creemos que no hay mejor argumento para ello que el Pleno 

apoye esta moción. Gracias. 

 

Sr. Jaén 

 

Bueno. Buenas noches. Desde Sí se puede veríamos de manera 

positiva la inclusión de estos dispositivos. Creemos que aquellos que  



 

 

velan a diario por la seguridad en nuestro municipio deben contar 

con los medios y mecanismos para facilitar en momentos de máxima tensión 

su trabajo. 

 

Además como  se ha podido comprobar esta semana pasada en Orihuela 

donde se usó por primera vez en ese municipio por la Policía Local, donde 

un Policía Local disparó con el Taser a un hombre que golpeaba a varios 

coches, a un local de alterne e incluso amenazó a un Policía y este pudo 

defenderse con la Pistola Taser no teniendo que recurrir  a medios más 

agresivos.  

 

Entonces, creemos que es positivo para la Policía de este 

municipio que se incorpore no incluso una, sino las que sean necesarias 

para que los agentes que vayan patrullando por nuestro municipio tengan 

todas las herramientas para facilitar su labor y ya está. Gracias. 

 

Sra. García. 

 

Vamos a ver, desde Compromís entendemos que si … que según ha 

comentado el Sr. Xavi que tiene un informe favorable del servicio de 

Policía entendemos que se suele utilizar cuando es para actuaciones 

peligrosas, también cuando analizamos el tema consideramos considerábamos 

que una pistola para todo el servicio de Policía lo considerábamos un  

poco pobre, entonces claro, también habría que analizar los costes, 

porque por lo menos una pistola para cada patrulla, que, como mínimo 

serían tres, más desconozco el coste pero creo  que oscilan entre mil 

euros o más, e incluso más, aparte un curso formativo para poder entender 

como funciona, más la funda, más el mantenimiento, más las tiendas 

oficiales de recambios, desconozco si hay, las reparaciones, entonces 

todo esto desconozco los coste, si se considera que es viable pues se 

podría analizar para incorporar en el presupuesto de dos mil diecinueve, 

pero creo que hay que valorarlo y creo que sí que es cierto que si se 

necesita para la Policía pues hay que analizarlo y estudiarlo. 

 

Entonces, pero que consideremos un poco el importe y las 

prioridades, porque igual dentro del Departamento de Policía hay más 

prioridades y está claro que es un coste elevado para … entiendo el tipo 

de actuaciones que se llevan en Quart son un tipo de actuaciones que no 

son tan peligrosas, pero bueno nunca está de más asegurarte esa … 

entonces por nuestra parte  si se valora positivamente pues por nuestra 

parte votaremos a favor, pero valorando el importe económico que supone. 

¿Y una solo? Realmente no tendría sentido. Gracias. 

 

Sra. Mora. 

 

Buenas noches. A ver, recuerdo que cuando se debatió esta moción, 

bueno, no llegó a debatirse, el pasado 30 de enero, que fue presentada 

por Ciudadanos, este grupo solicitó ya que se dejase encima de la mesa y 

además que se hiciera un estudio por parte de los técnicos de este 

Ayuntamiento. 

 

Ahora el portavoz de Ciudadanos está diciendo que existe ese 

informe, por los técnicos que se ha emitido, lo que sí que echamos en 

falta este grupo es que se podía haber comunicado a la Junta de 

Portavoces, siendo que si dejamos una moción encima de la mesa es por ver 

si había que hacer un informe que solicitamos estaba hecho o no, estamos 

de acuerdo, el informe técnico está ahí y van a tener el apoyo el Grupo 

de Ciudadanos por parte .. pero sí que hemos echado en falta, porque para 

eso existe la Junta de Portavoces y ésta es para algo que dejamos encima 

de la Mesa para luego saber si ha llegado informe o no y no enterarnos … 

bueno no lo sé, pero no se ha hecho una Junta de Portavoces ni por parte 

de nadie se había comunicado ese informe, pero bueno, estaremos de 

acuerdo.  

 

y un poco compartiendo lo que decía el resto de Concejales de la 

oposición, estamos hablando de un arma, por lo tanto el uso adecuado y  



 

 

todo esto pues tiene que estar muy vigilado por aquellas personas 

que deban de llevarlo, porque al fín de cuentas es un arma también. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Brevemente. Bueno es verdad que cualquier acción que se puede profundizar 

sobre la prevención nunca va a venir mal, pero yo creo que tiene que existir un 

equilibrio y las necesidades y la cobertura, y es verdad y se ha dicho aquí 

también, cual es la inversión que hay que hacer y cual es la demanda. 

 

Afortunadamente en Quart no se dan situaciones de extrema gravedad y 

urgencia, es mejor un coche blindado que los que tenemos?, pues claro, si 

entramos en dinámicas de mejorar la protección por supuesto que sí, pero no se 

han dado casos,  

 

Es verdad que tiene un coste importantes, estamos hablando entre dos y 

tres mil euros cada uno de las pistolas, pero yo fundamentalmente voy a basar el 

que no se lo vamos a apoyar este grupo en un aspecto fundamental. 

 

Mire, nosotros tenemos un consejo de la Policía, Consejo Asesor de la 

Policía, que yo, personalmente me reúno con cierta frecuencia, varias veces al 

año y ellos hacen esa parte asesora, sobre cuales son bajo su punto de vista las 

adopciones que tendríamos que hacer a la hora de invertir. Y nunca ha aparecido 

eso. 

 

Aparece el que no compremos solo chalecos antibalas de los que existían 

hasta ahora, que ahora hay unos que tienen una forma más anatómica acorde a las 

mujeres, nos dicen que pidamos eso, que mejoremos la dotación en la ropa en 

cuanto a las botas, que se mejore los niveles de formación en mas prácticas en el 

tiro, es decir, hay una serie de planteamientos cada vez que hacemos los traen al 

Consejo, y en ninguno de ellos aparece esto. 

 

Difícilmente puedo explicar porque el final son límites presupuestarios 

también y ellos son capaces de entender  que la incorporación de elementos que 

mejoran su dotación y que priorizan ellos ni tan siquiera podemos hacerlo de una 

sola vez, y asumimos un poco la progresiva adecuación y mejora de todas las 

tecnologías que incluso van saliendo no solo en la prevención, sino también en la 

comunicación. 

 

Bueno, ellos han planteado infinidad de cosas que se han ido abordando de 

forma progresiva, en ninguno de los consejos aparece esto. A mí no me parece 

lógico que yo … que aquí adoptemos una medida que no está previamente ni 

consensuada ni tan siquiera en los objetivos que la Policía trae cuando hacemos 

esos consejos, y me parece lógico que si entendemos que la voz de la 

participación ciudadana es importante para nosotros en este caso, la 

participación de la propia Policía es razonable que lo entendamos, pues  hombre 

pues esperemos que ellos entiendan que cuando esté entre sus prioridades será 

porque son expertos todos los que están y entenderán que lo van a plantear. 

 

Y con esto no estoy diciendo que nos negamos por una cuestión de 

principios, pero es por una cuestión de lógica, en el momento que venga a un 

consejo lo estudiaremos y serán ellos los que establezcan la prioridad en ese 

sentido, por eso, mientras tanto voy a seguir atendiendo primero aquello que me 

plantean en los consejo Asesores de la Policía y cuando esto aparezca lo 

analizaremos, mientras tanto lo vamos a rechazar. 

 

Sr. Soler. 

 

Sí. Gracias. Bueno pues yo voy a hacer un poco, en razón de lo que ha 

dicho el Sr. Nofuentes. Y primero le voy a explicar y tiene razón la Sra. Mora 

que teníamos que haberlo pasado, lo que pasa es que hace poco también nos llegó a 

todos los grupos y se lo voy a decir. 

 

Primero. Ese arma no es letal. Esa es la primera, para nada. Está 

amparada por una serie de reglamentos que a nivel nacional, es más, en el  

 



 

 

Ayuntamiento de Valencia, el cual, uds el PSOE está gobernando han 

adquirido diez, no una ni dos, diez, por lo cual igual en Torrente. 

 

Le voy a decir más, esta Taser en absoluto, como pensaba la Sra. García,  

el coste ya lo puedo adelantar que está alrededor, la mejor que hay, desde el 

momento que se va a utilizar este arma dispone de un dispositivo que graba tanto 

video como audio por lo cual cualquier cosa que sucede desde el momento en que el 

agente  desenfunda el arma, lo que hace es grabar todo para que a la hora 

judicial tengan todo grabado y esa gente, ni el agente en este caso, o el agresor 

y delincuente pueda de3cir algo que no haya ocurrido, eso existe y esta 

alrededor, efectivamente, de tres mil euros.  

 

No hay coste luego si no se utiliza, de nada, lleva una marca amarilla 

para diferencia de las armas reglamentarias y luego le voy a decir más en 

relación a esto. No hay ningún peligro tampoco, porque  recuerdo en la primera 

ocasión que se dijo que había un peligro a nivel de las personas con problemas 

cardiovasculares, para nada, no lo hay. Es más, es mucho más peligroso un 

desfibrilador, que tiene mucho más julios, que un arma de estas características, 

y es más y se l o voy a decir, no me lo invento, está dentro de este informe, con 

lo cual lo único que estoy intentando es darle una serie de herramientas 

mejorables a la gente, a los Agentes de Policía Local. 

 

Repito, no lo he dicho yo, ud que tantas veces aquí en el Pleno siempre 

ha defendido lo que son los informes de los técnicos y ahora no lo defiende?, no 

me lo puedo creer!!, y es más abundo en el tema, es que esto como dice nuestro 

Jefe de Policía, el Sr. Soriano, dice que el uso del Taser puede salvar la vida 

del agresor y los transeúntes, que estamos hablando de dos, ya no le digo dos, 

para dos patrullas a tres mil euros, seis mil euros cuesta una vida de una 

persona?  

 

… es que no hombre no … es que de verdad … es que me está diciendo lo del 

Consejo que no da lugar … que me diga que no se lo apruebo, no me diga ahora, 

para el año que viene para los presupuestos téngalo en cuenta, que eso … ya no le 

digo que sea para el mes que viene, pero es que es algo que va a evitar, 

seguramente la muerte de una persona… esa persona, ese agresor que por temas de 

drogas, alcoholemia, demencia a un agente verle la situación de en vez de sacar 

el arma reglamentaria saca un arma de estas características y evitamos todo esto 

… no es más, es que no entiendo porqué  

 

Si es mejorable todo aquello para la calle, para los Agentes, esto es un 

aspecto más, y como coste, yo no creo que sea un coste abusivo, porque además a 

lo largo del tiempo no se utilizará, gracias a Dios,  y en Quart pues no tenemos 

un tipo de delincuencia … pero puede surgir  igual que surgió en Orihuela o en 

cualquier otro sitio, por lo cual lo único que les pido es que lo reflexionen, 

que no se le pide que se haga una inversión bárbara y que lo único que va a hacer 

es salvar vidas,. Pues apruébenlo por favor. Gracias. 

 

Sr. Jaen. 

 

Yo… bueno, me he sorprendido … ahora el Consejo … cuando no son los 

técnicos como bien  dice el Sr. Soler, ahora es el Consejo … yo he preguntado 

personalmente durante este tema a varios de los policías que patrullan por 

nuestro municipio y me han dicho que sería pues una herramienta que les 

facilitaría su labor … a lo mejor no están dentro del Consejo… que ud nos nombra, 

pero bueno, a lo mejor ese Consejo tiene otras prioridades que, algunos de los 

Policías, como forma de defensa entiendo que dentro del cuerpo algunos lo verán 

favorable, otros tendrán otras prioridades. 

 

Por otro lado, el tema económico, como se ha comentado es un coste bajo 

para lo que puede prevenir, es bajo, diez mil, doce mil euros en inversión, sobre 

la seguridad de un municipio para las patrullas que así lo necesiten, y que 

además estamos hablando que en un propio informe que nos han dado hoy en el 

ejercicio de 2017 hubo un superávit de un millón y medio de euros, entonces a ver 

si podemos ajustar un poquito el presupuesto del año que viene y que se tenga la 

inclusión de estas armas no letales para que la seguridad del municipio pues se 

vea incrementada, porque también hay altercados de violencia en nuestro municipio  



 

 

mmm… yo recuerdo en fiestas pasadas donde ha habido navajazos, o donde ha 

habido tiroteos en Quart, o ha habido otro tipo de altercados … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Vamos a ver, es que esto consta en Acta, … 

 

Sr. Jaén. 

 

… no es mentira … 

 

Sra. Presidenta. 

 

… en fiestas pasadas años … muchísimos … yo ni habría nacido seguramente 

… tiroteos … vamos a ver … vamos a centrar el tema y más que nada porque esto 

queda en las Actas ¿sabéis?... bueno si uno lo quiere decir … 

 

Sr. Jaén 

 

Bueno… quiero decir … esto es la realidad… si ud quiere poner lo que 

quiera … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Por favor no faltemos a la verdad 

 

Sr. Jaén 

 

¿Que en Quart no ha pasado nada? O no … Quart es el municipio más seguro 

y en el que no ocurre nada … entonces no es necesario una pistola Laser … ¿no? 

AH, Taser, la realidad  es que son cosas que pasan y que pueden pasar, vamos a 

ver, y que  

 

Sra. Presidenta. 

 

Claro, pero no digamos que ha habido tiroteos, asesinatos y lo que 

estamos diciendo … porque esto no es así … 

 

Sr. Jaén. 

 

Yo no he dicho eso … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Perdona … sí que has dicho esto … y si quieres ponemos las intervenciones 

otra vez 

 

Sr. Jaén 

 

Sí, ¿Qué no ha habido tiroteos? … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Pues ya me dirás cuando … ya me sacas una noticia de prensa y me dices 

cuando, porque cuando haces una afirmación diciendo que ha habido tiroteos en 

este pueblo, en las fiestas … vamos … 

 

Sr. Jaén. 

 

Si quiere luego se lo muestro sin ningún problema … y no yo no he dicho 

que en las fiestas ha habido tiroteos … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Vamos a ver, lo habéis oído todos … verdad?... afortunadamente se graba … 

 



 

 

Sr. Jaén. 

 

En las fiestas? … puedo continuar? … 

 

Sra. presidenta. 

 

No, en este momento no puedes continuar porque tengo yo la palabra, no. 

 

Quiero que conste en acta una aseveración que NO ES VERDAD!!, seguramente 

ha sido una confusión, vale, así lo voy a admitir, pero tú has dicho exactamente 

“navajazos y tiroteos en las fiestas pasadas”  … me alegraré si matizas tus 

palabras. Y más que nada porque en las Actas no conste algo que no es verdad. Es 

más creo que te hago un favor haciéndote esta recomendación. 

 

Sr. Jaén. 

 

Bueno, en el año 2013 hubieron navajazos en las fiestas de Quart, y el 

tiroteo en 2013 … no en las fiestas no … durante el año 2013, yo no estoy … que 

en Quart no haya pasado nada … bueno no tiene nada que ver, perdone … no quiero 

desviar el tema después de esto… simplemente decir, en Quart suceden hechos y 

creo que la Policía Local merece tener a su disposición dispositivos a su alcance 

para poder responder de la forma necesaria ya que creemos que esto facilita su 

labor diaria en momento, sobre todo, de máxima tensión, donde se pueden ver 

obligados a usar su arma reglamentaria o tener una opción no letal, que es tener 

esta pistola Taser. Simplemente.  Gracias. 

 

Sra. García. 

 

A ver, al final todo suma, y está claro que si … que con lo que está 

surgiendo en el debate los policías es norma que digan que sí, porque todo ayuda 

a la seguridad, y si incrementa esa seguridad sobre el servicio… lo que se podía 

hacer es plantear al Consejo el tema de esta necesidad, que se asigne la partida 

y se comente, y a lo mejor ahora no surge esa necesidad, pero a lo mejor el año 

que bien sí porque sí que es cierto que hay ayuntamientos como pone en la … que 

ya lo están comprando, entonces se puede ir pensando en asignar la partida y se 

van comprando. Gracias. 

 

Sra. Mora. 

 

Sí, a ver … yo personalmente no entiendo nada, y voy a solicitar otra vez 

que se deje esta moción encima de la mesa. 

 

Primera, no puedo entender como existe un informe de la Policía y el 

responsable de la Policía no sabe de ese informe. No lo entiendo. 

 

Entonces … yo … en este caso hablo yo, pero creo que hablo por mi grupo, 

ninguno somos expertos de este grupo en pistolas, no somos expertos. Creo que los 

expertos deben de ser … ya no se el consejo de la Policía al que se refiere el 

Sr. Nofuentes, si son las mismas personas los que han estado preparando el 

informe, lo desconozco … o sea, es que lo desconozco … 

 

Yo creo que lo más sensato y más cuando es una moción que ya se dijo en 

su momento que se dejaba sobre la mesa, pues que la dejemos sobre la mesa, que se 

convoque una junta de Portavoces, porque se deben de convocar juntas de 

Portavoces para estas cosas y no venir a un Pleno un poco cada uno diciendo 

también lo que nos parece, creo, creo que es lo suyo, porque los presupuestos si 

luego es ventajoso todo lo que estáis diciendo que lo sea, porque lo normal  es 

que sea, no estoy diciendo lo contrario pero creo que llegamos a tiempo, que 

luego cuando se estén elaborando los presupuestos si es una decisión que se debe 

de tomar … porque así el Consejo de la Policía, el informe que hay  y todos los 

grupos políticos en este caso representados en la Junta de Portavoces, vemos que 

es una de las necesidades que está pidiendo el Cuerpo de Policía de Quart, por lo 

tanto este grupo cree que lo más sensato para nosotros sería el que se dejase 

encima de la mesa. Esa es la propuesta que hacemos a Ciudadanos. Gracias. 

 

Sr. Nofuentes. 



 

 

De verdad que hay veces que … que ha habido momentos que, como se dice 

vulgarmente, he estado flipando, si, como ocurrencia está bien una cosa, pero 

alimentar esa ocurrencia en término como que vamos  a evitar muertes … ¿me quiere 

ud decir la estadística de muertes  que se han producido en Quart y que hacen 

necesario traer una propuesta de estas características para evitar muertes? 

 

¿Muertes?, ¿aquí en Quart?, y si hacemos coches blindados serán mejor  

que los coches que llevan actualmente, que es la filosofía que dice cualquier 

policía y el informe del Intendente. Porque si ud le pregunta a la Policía ¿ud le 

parece bien si cambiamos los coches de la Policía de los actuales por blindados?, 

te van a decir que sí, ahora, ¿son necesarios?, eso es otra cosa, dígame ud en 

que se basa para traer esto aquí más allá de una mera ocurrencia, hay una 

situación? Se ha dado en los últimas semanas o años que aconsejen, porque se 

están produciendo hechos que recomiendan   este tipo de elementos? ¡¡NO!!, ni 

uno, lógicamente, ni un muerto, y una cosa en el caso de un tiroteo esto hace 

poco, poco, porque en realidad sólo es operativo en el caso de que un Policía no 

pudiese reducir a alguien y no quisiese utilizar el arma reglamentaria o la 

porra, situaciones que no se han producido en ningún momento, y eso también es un 

informe de la Policía, aquí en Quart. 

 

Por tanto eso no debe ser una ocurrencia mal usada cuando ponemos sobre 

la mesa que es que podemos evitar muertes, claro y poner un Centro de Salud en 

cada esquina, si argumentamos bajo la filosofía que ud ha dicho también va a 

evitar muertes, claro, por proximidad, y una ambulancia en cada esquina, o en 

cada patio un médico … pero hombre, por favor, pongamos coherencia en estos 

temas. 

 

Pero la razón fundamental, insisto en la que es, que la Policía si ud le 

pregunta le va a decir que bien, ahora pregúntele ud si prefiere que invirtamos 

en mejorar los chalecos antibalas o que en esto, lógicamente te van a decir que 

lo que ellos prefieren es seguir avanzando en los planteamientos que ellos 

llevan, en las dotaciones de uso diario que sean lo más eficaces y avanzados 

posible, que es lo que viven dia a dia, ¿las situaciones excepcionales?, pues me 

dirán … mire Sr. Nofuentes si  a nosotros nos afecta los miles de euros para que 

cambie los chalecos y otros elementos y además tiene treinta mil o cien mil euros 

para poner eso, pues hágalo, pero esto primero. 

 

Por tanto ellos no han planteado en ningún momento esto, en ningún 

momento en el Consejo,  e insisto y además no se de quien proponga a este Pleno 

que en contra … no que es algo que no se ha planteado en el Consejo lo traigamos 

aquí. Es así de simple, y sobre todo, no alarmen … no lo hagan, que esto no es un 

tema de alarmar, que no significa que con el tiempo pueda venir la propia Policía 

a pedirlo, pues cuando lo planteen, porque nosotros no estamos en contra de 

dotarlos con elementos que mejoren al cuerpo de Policía, pero primero aquello que 

sea consensuado, que sea una necesidad o que aportan mejoras a su servicio, pero 

no porque a uno se le ocurra y piensa que le va a gustar seguro. Vamos seamos 

serios.  

 
 
 
URGÈNCIES 
 
Amb la declaració prèvia de la urgència, aprovada per unanimitat, article. 91.4 del 
ROF, es tracta l'assumpte següent: 
 
APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚM. 10 DEL PLA 
GENERAL 
 
 
Vist les actuacions en relació amb l'expedient instruït per a la modificació puntual núm. 
10 del Pla General de Quart de Poblet i a la vista dels informes emesos pels serveis 
tècnics municipals, 



 

 
VIST que l'objecte de la proposta té per finalitat la modificació de les determinacions 
de les normes urbanístiques del Pla General d'Ordenació Urbana referent a la 
concreció dels usos en el Sòl Industrial B, amb la finalitat d'adaptar els usos industrials 
i compatibles a una millor convivència amb el sòl residencial limítrof. 
 
VIST que l'abast de la modificació de planejament proposada afecta únicament a 
l'ordenació detallada, d'acord amb el que estableix l'article 35.c)  de la Llei 5/2014, de 
25 de Juliol, d'Ordenació del Territori, Urbanisme i Paisatge (LOTUP), raó per la qual a 
l'empara de l'article 44.5 de la LOTUP correspon a l'Ajuntament la seua aprovació.  
 
VIST que, segons consta en l'expedient, quant a la seua tramitació,  ha sigut sotmés a 
l'avaluació  ambiental i territorial estratègica simplificada, de conformitat amb el que 
disposa l'article 48 de la LOTUP, i que s'ha publicat en el DOGV, de 5 de juny de 2018,  
l'informe ambiental preceptiu, tal com disposa l'article 51 del text legal esmentat. Que 
culminat aquest tràmit, el procediment va ser objecte de l'acord del Ple de 
l'Ajuntament, adoptat en la sessió que tingué lloc el 26 de juny de 2018, on es disposa 
sotmetre la proposta de modificació puntual al tràmit d'informació pública durant un 
període mínim de quaranta-cinc dies, i fer-ne trasllat a les administracions públiques 
afectades i persones interessades, mitjançant la publicació d'un anunci en el Diari 
Oficial de la Generalitat  Valenciana i en premsa escrita de gran difusió, posant a la 
disposició del públic els documents esmentats, tot això segons que estableix l'article 
57 de la LOTUP. 
D'acord amb el que assenyala la diligència estesa pel Sr. Secretari General de 
l'Ajuntament, no s'hi ha presentat cap  al·legació sobre aquest tema. 
 
ATÉS que la competència per a aprovar definitivament la proposta de modificació 
puntual correspondrà al Ple de l'Ajuntament,  per aplicació del que disposa l'article 57. 
1 lletra d) i l'article 22 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Règim Local, en virtut de la 
qual són competència del Ple els actes que posen fi a la tramitació municipal dels 
plans i altres instruments d'ordenació previstos en la legislació urbanística. 
 
ATÉS que l'avantdit precepte, article 57 de la LOTUP, punt 2, disposa que l'acord 
d'aprovació definitiva, juntament amb les normes urbanístiques, es publicaran per a la 
seua entrada en vigor en el Butlletí Oficial de la Província. Que quan l'aprovació 
definitiva siga municipal, abans de la seua publicació, es remetrà una còpia digital del 
Pla a la Conselleria competent en matèria d'ordenació del territori i urbanisme per a la 
seua inscripció en el Registre Autonòmic d'Instruments de Planejament Urbanístic. 
 
Amb el dictamen previ de la Comissió Informativa d'Urbanisme, el Ple de l'Ajuntament, 
per unanimitat dels vint regidors i regidores assistents a la sessió, inclosa la senyora 
alcaldessa, acorda:  
 
U. Aprovar definitivament la proposta de modificació puntual número 10 del Pla 
General. 
 
DOS. Ordenar la remissió d'una còpia íntegra i diligenciada de l'expedient a la 
Conselleria competent en matèria d'urbanisme als efectes previstos en l'article 57.2 de 
la LOTUP. 
 
TRES. Ordenar la publicació de l'acord d'aprovació definitiva i del contingut de les 
normes urbanístiques en el Butlletí Oficial de la Província de València. 
 
 
 



 

 
10. PRECS I PREGUNTES 
 

 
Sr. Jaén. 

 

Bueno. Buenas noches. Mi pregunta es sencilla, hemos 

detectado que en varias calles del municipio donde se han 

instalado instalado los nuevos contenedores parece que se han 

quedado un poco cortos, sobre todo con los de orgánico. Era sabe 

si ya que se llena bastante pronto y los tira al suelo … 

entonces era saber si se ha localizado este problema y si se van 

a poner más contenedores de orgánico y que plazo más o menos hay 

para ello. 

 

Sr. Soler. 

 

Era para la misma … coincidíamos porque yo también he 

observado que en el cambio de contenedores que está muy  

bien, pero es curioso porque todo lo que es cartón, vidrio 

y demás tienen mucha capacidad, pero lo que es el orgánico 

es … no le voy a decir la mitad, pero es bastante más 

pequeño, bueno en la zona donde vivo yo sólo hay uno … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Tendría que haber dos … igual hay algún fallo, pero 

tendrían que haber dos de orgánico … 

 

Sr. Soler. 

 

No … no es por los fallos, más que nada es porque la suma 

de los dos verdes hace más capacidad que uno que es orgánico, 

entonces que es lo que sucede?, pues que la gente empieza a 

dejar las bolsas alrededor y la verdad es que la imagen es un 

poco … más que nada es por si en vez de uno se pueden poder dos 

pues perfecto. 

 

Y quería comentarle al Sr. Medina, … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Ud pregunte y ya veremos quien contesta, ud pregunte , 

igual no es el Sr. Medina … 

 

Sr. Soler. 

 

Es que como varias veces ya le he preguntado lo mismo … en 

relación  al tema del asfaltado del polígono industrial 9 de  



 

 

 

Octubre … y ame comentó y demás que esto estaba ya en fase 

de licitación … si ya está adjudicado, si se va a llevar a cabo 

… más que nada porque como vamos cara a final de año y está 

igual que antes. 

 

Sr. Gavilán. 

 

Sobre el IBI y la revisión de los valores catastrales de 

los inmuebles de Quart de Poblet, que se ha comentado antes, en 

el año 2015 el Ayuntamiento solicitó la revisión de los valores 

catastrales de los inmuebles de nuestro municipio entre los que 

cumplían lo requisitos para llevar a cabo la actualización de 

los valores puesto que la última se había hecho en 2009. 

 

El viernes 30 de octubre de 2015 se publicaban en el BOE 

los coeficientes de actualización que se aplicarían en el año 

2016, que para nuestro municipio sería del 0’77.  

 

Posteriormente debatimos en este mismo Pleno la Ordenanza 

Fiscal del Impuesto de Bienes Inmuebles subiendo el tipo 

impositivo del 0’59 al 0’61 para compensar en cierta manera esa 

reducción de ingresos que se produciría al bajar el valor 

catastral de las viviendas. 

 

No hace mucho nos anunciaron desde este mismo Pleno que se 

había vuelto a solicitar otra revisión catastral. Nos extrañó 

saber que … al no haber pasado cinco años de la anterior, ahora 

encontramos en el 29 de septiembre pasado, que se publicó la 

orden 924/2018 por la que se establece la relación de municipios 

a los que  resultará la aplicación de los coeficientes de 

actualización de los valores catastrales que establezca la Ley 

en los Presupuesto de 2019. 

 

En esta Orden aparece nuestro municipio y sorprendentemente 

vuelve a aparecer en el año 2009 como la última en que se hizo 

la revisión. 

 

Nos gustaría preguntar a este equipo de gobierno que pasó 

con la revisión catastral, porqué aparece la revisión de 2009 

como la última revisión en el valor catastral y por otra parte, 

ya que se ha vuelto a solicitar la revisión, si son consciente 

que … que el coeficiente que se … que aparece este año, 2018, 

será de 0’96 por lo cual entendemos que beneficio a nuestro  

municipio habrá relativamente poco, por no decir, nada… muchas 

gracias. 

 



 

 

 

Sra. Presidenta. 

 

Habéis … Bartolomé ¿has entendido la pregunta? … si es que 

estoy sorprendida yo también un poco …  

 

Sra. Monzó 

 

Yo quería decir que después de ocho meses ya están todos 

los contenedores de Quart con las pegatinas que … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Todavía no están todos … lo siento pero faltan algunos  que 

llevo seguimiento personal en el Barrio del Cristo faltan … 

 

Sra. Monzó. 

 

Bueno, pues casi todos. A esta semana que estamos estaban, 

por lo menos los que yo sigo … estaban todos con la información 

del plan de comunicación que nos habían presentado hace unos 

meses… 

 

Esto es una mención … la pregunta es en relación al Plan de 

esterilización que llevamos con las colonias felinas. Quería 

saber si toda la hoja de ruta que se estableció de formación 

alimentadoras, carnet alimentadores, y el censo de las colonias 

se ha conseguido  llevar a cabo después de dos años y cómo ven 

el balance de las campañas de esterilización que se está 

haciendo. 

 

Tengo una tercera pregunta que viene en relación con las 

terrazas de los bares. Aquellas terrazas que están situadas en 

la calzada hay algunas que el vallado que está previsto de 

madera, en lugar de estar situado entre la terraza y el paso de 

vehículo, está entre la terraza y la acera, en lo que es el 

bordillo con el peligro que eso supone para loos que están 

sentados en las terrazas y los coches que pasan junto a una 

terraza de estas características. 

 

Quería saber si se sigue un seguimiento por parte de la 

Policía de que se cumplan laos vallados establecidos en las 

ordenanzas, por una parte; y por otra parte si se sigue un 

seguimiento de las terrazas que tienen concedida la licencia en 

metros y en numero de mesas y sillas. Gracias. 

 

Sra. Mora. 



 

 

Bueno, sí. Como en este Pleno sí que se ha comentado lo de 

la precampaña y tal … a mi sí que me gustaría saber si se nos 

puede informar … porque es un tema que hemos sacado en varias 

ocasiones, yo creo que todos los grupos políticos … el tema del 

Centro de Salud de Santa Cecilia, sabíamos que estaba la 

adquisición del inmueble, había un compromiso también par parte 

de la Presidencia de realizar las gestiones oportunas con las 

diferentes Consellerías, para ver si era algo viable y un poco 

por si se nos podía informar. 

 

Sra. Presidenta.   

 

No sé que tiene que ver lo de la pre campaña con esto, pero 

bueno … el tema de contenedores , lo contesta Juan o lo contesto 

yo, me da igual. 

 

Vamos a ver, es verdad que ha habido alguna ..  que todavía 

hay alguna deficiencia porque se están cambiando contenedores, 

los nuevos tienen mayor capacidad, y es verdad que a veces no 

sustituyen totalmente los anteriores.  

 

También es verdad que se han establecido una serie de 

puntos limpios para que no exista … porque sabeis que es muy 

complicado poner tanto, porque hay un contenedor más, tantos 

contenedores cerca de las viviendas, porque todos queremos tener 

el contenedor cerca, pero nadie quiere tenerlo en la puerta de 

casa, entonces lo que hemos hecho ha sido hacer en la mayoría de 

lo posible, dejarlo lo más cerca posible de donde estaban pero 

hacer puntos limpios  a la hora de la recogida selectiva de que 

el usuarios haga la recogida selectiva  con mayor comodidad y 

también que la empresa que tiene que llevarse los diferentes 

contenedores pues también lo haga con mayor comodidad. 

 

Es cierto que en alguno s… y hemos hecho campañas de 

información, largas, llevamos ya meses informando en ese plan de 

comunicación, que a veces hacemos un poco de broma, pero es 

verdad que hemos hecho unas campañas diciendo para que sirve 

cada contenedor, el tema del contenedor nuevo marrón y el de la 

resta que sustituye el verde y que, lógicamente, hasta que no 

pase un tiempo la gente todavía no sabemos como hacer ese tipo 

de depósitos. 

 

Y es verdad también que hay gente que no se ha dado cuenta 

de donde está el contenedor  y no está colaborando como se 

debería en algunos casos, pues supongo que alguna gente mayor 

que sigue dejando la bolsa donde no corresponde y en algunos  

 



 

 

casos pues habrá que redimensionar, también, ver si 

necesitamos poner algún contenedor más o cambiarlo de sitio. 

 

Este tema lo hemos estamos comentando antes del Pleno y es 

un tema dinámico, que vamos a ir viendo, lógicamente, se están 

haciendo unas inspecciones diarias de donde sobra contenedor, 

donde falta contenedor, donde la gente no se ha enterado que se 

ha cambiado el contenedor y deja la bolsa en el suelo, haciendo 

folletos informativos individualizados en las fincas, en las 

viviendas, un poco para que este problema pues que lógicamente 

hacer este cambio tan grande de contenedores y de modelo sea lo 

menos lesivo posible. 

 

Es verdad que ha habido, puntualmente, zonas donde todavía 

está sucio y donde la gente no lo conoce muy bien, y donde 

todavía algún contenedor, estábamos comentando que en el Barrio 

alguna calle todavía no han puesto el contenedor  que 

corresponde. Todavía hay algún pequeño problema, pero sí estamos 

pendientes y estamos reforzando la información y toda sugerencia 

por parte de la ciudadanía, como por uds, pues lógicamente será 

bien recibida y ya les digo que seguro que habrá que hacer 

modificaciones, viendo un poco el funcionamiento cual es. 

 

Porque también es verdad que hasta que la gente nos 

acostumbremos en que en el contenedor marrón se pone lo orgánico 

y conozcamos como es y tengamos … con el reciclado del papel y 

vidrio pasó lo mismo hasta que toda la ciudadanía tengamos esa 

conciencia y sepamos hacer cada cosa, pues es posible que el 

contenedor, que es más pequeño que los otros aunque son dos, 

pues se llene uno antes que otro, porque ahora yo creo que la 

gente lo tira de una forma muy aleatoria, pues donde le parece, 

porque todavía no sabe muy bien que es el resto y qué es lo 

orgánico. 

 

Pero creo que tenemos que seguir invirtiendo y trabajando 

en ese plan de comunicación, que no tiene que acabar este año 

para mejorar el reciclado en general de la basura. 

 

El tema del asfaltado del polígono Juan … cuento yo lo del 

tema del Centro de Salud, si queréis y así o doy la palabra a 

cada uno. 

 

A ver, me alegra la pregunta porque estamos ya pues … mira 

el dia  uno es festivo y no pueden empezar las obras, pero el 

día tres sí, ya está adjudicada la obra, la empresa JOFIBA, que 

es una empresa de Quart de Poblet, afortunadamente también, y 

está todo en marcha, están acabando el plan, han firmado el  



 

 

contrato, están haciendo el plan de seguridad laboral y me 

han prometido que a principios de noviembre se va a hacer la 

obra y está todo previsto para que se abra cuando esté la obra 

hecha y cuando el Hospital ponga el personal. 

 

Estamos concertando en este momento … porque la obra es una 

competencia municipal pero los que, como saben, los que tienen 

que ponerlo en funcionamiento, mobiliario y personal  es el 

Hospital de Manises, pero no hay ningún problema, el compromiso 

lo mantienen y estamos hablando en este sentido. 

 

En un principio será como ya se comentó, medicina general, 

enfermería y extracción de sangre, tema de atención primera. 

Pero vamos que sepan que está adjudicado y si no pasa nada la 

semana que viene, en teoría, deberían de empezar las obras. 

 

El tema del polígono Juan, lo de las colonias felinas Lucia 

y lo del Catastro Bartolomé. 

 

Ah!! Perdón y lo de las terrazas de los bares se hace un 

seguimiento continuo, lo que sí que hay alguna irregularidad 

pues me lo dices después  y que lo vean, pero se hace 

continuamente un seguimiento, porque además hay mucha tentación 

de ampliar, entonces sí que se hace por parte de la Policía un 

seguimiento. 

 

Sr. Medina. 

 

En el tema del polígono pues decir que algo de lo que te 

comenté en el Pleno pasado será que hoy mismo se ha empezado a 

retirar residuos en la parte del polígono dentro de un contrato 

que comentamos. 

 

No sé muy bien a qué calles te refieres, pero que las tengo 

apuntadas, pero evidentemente desde urbanísmo vamos priorizando 

las calles que están en peores condiciones, entonces en el plan 

que estamos ejecutando creo que no están estas calles que dices, 

porque hay otras que están peor, por ejemplo 13 Rosas, que es 

del entorno de parte del polígono, también 9 de octubre, pero 

esas calles se podrán valorar. Yo se lo he pasado a Servicios 

Técnicos, pero no están valoradas como las que peor están en ese 

sentido para abordar urgentemente.  

 

Dentro del plan que se está ejecutando, van también en la 

parte del polígono y ya no en 9 de octubre, sino en la parte Riu 

Vinalopó y demás que además de retirar los residuos van a ir 

arreglos de asfaltado. 



 

 

Y como bien sabes, que lo hemos comentado antes, pues 

con el Plan del IVACE qaue vamos a invertir unos 

seiscientos mil euros, que afecta también a la parte de 9 

de octubre, que vamos a realizar el carril bici con la 

vegetación del frente de todo el polígono. Y estamos 

hablando de3l polígono desde 9 de octubre, Coca Cola, de 

parte de Valora a conectar el carril hasta más o menos 

Bonaire, que son dos fases diferentes, y vamos a crear un 

carril que va a facilitar la accesibilidad ciclo peatonal a 

la ciudadanía para llegar a las empresas y poder ir con 

seguridad y de una forma  saludable. 

 

En ese sentido está en contratación y probablemente el mes 

que  viene empiecen las obras en este sentido.  Contando con la 

retirada de residuos y con los asfaltados que estamos haciendo 

estamos hablando de cien mil euros más en sus diferentes 

contratos, que sumará una inversión de setecientos mil euros, 

que es lo que estamos realizando en los polígonos industrias en 

Quart de Poblet en este año. 

 

Sra. Fernández. 

 

Bueno, con el tema de las colonias estamos un poco como 

estábamos el año pasado y como estábamos al principio, el 

problema es que no hay unanimidad dentro del colectivo de 

alimentadores y cuidadores de las colonias, hasta tal punto de 

que ayer entró por registro a la atención de la Sra. Alcaldesa 

un escrito desde Colonias Felinas Quart de Poblet, como nosotros 

nuestro interlocutor, con quien firmamos el convenio y con quien 

nos reunimos en numerosas ocasiones es Conexion Felina, pues 

obviamente hablamos con Conexión Felina para que nos explique si 

es una identificación de ellos, y nos dicen que no, que es otro 

grupo que se ha formado aquí en Quart con unas y otras 

intenciones, que ahí no vamos a entrar, que ciertas cosas de las 

que piden son lógicas y como una de ellas es reunirse con la 

Concejalía, que no sé porque no lo han hecho antes, o lo han 

hecho a través de  Alcaldía y no directamente a la Concejalía, 

pues nos reuniremos en el momento en que estimen oportuno y 

luego mi idea es igual que hicimos la otra vez, comunicarlo, y 

quien quiera venir a la reunión porque no tenemos nada… al 

contrario cuantas más personas de dentro de lo que es el equipo 

municipal estemos, fenomenal. 

 

Conexión Felina sigue haciendo esterilizaciones, sigue 

tratando, y sigue trabajando con el tema de las colonias. Sí que 

es cierto que es difícil trabajar cuando en una población tan 

pequeña como la nuestra surgen estas segregaciones o discusiones  



 

 

dentro del mismo grupo que impiden que esto vaya avanzando 

en los tiempos que nos habíamos propuesto en un principio, 

porque una de las reivindicaciones son los carnets, que quizás 

nos hayamos retrasado más de lo debido, pero también tienen que 

tener en cuenta que por una circunstancia que no desearíamos 

ninguno la Concejalía  pues como sabéis Isabel está de baja 

desde mayo, que era la que estaba empezando a tramitar estas 

cosas, y Leonor se jubiló, con lo cual la persona que está pues 

está poniéndose con los temas y claramente si esto lleva además 

o conlleva, que no es un tema sencillo que vaya se diga que 

pides un listados de las personas con sus fotos  y DNI para 

poder hacer estos carnet, que siempre hay discusión y sí y no, 

pues hace que los plazos se vayan alargando más.  

 

Pero el tema está en que se siguen haciendo 

esterilizaciones, que ahora … mira una de las cosas que nos 

dicen es que si nos esperamos a diciembre para hacer la 

aportación, pero ellos van trabajando lo que hacen en diciembre 

es pasarnos la facturación de todo el año, pero el trabajo ellos 

ya lo han hecho. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Brevemente también. Es verdad que el catastro establece que 

cada diez años se ha de solicitar la actualización de los 

valores catastrales, luego te toca cuando te toca, porque hay 

mucha cola. 

 

Es verdad también que en estos años, yo diría quince entre 

una cosa y la otra, hubo un incremento importante de una de la 

parte de los criterios que se establecen los valores 

catastrales, porque el valor catastral es una ponderación de un 

montón de  factores, entre ellos el precio de la vivienda, pero 

muchos más factores.  

 

Se produjo como todos recordamos un incremento 

fundamentalmente del precio de la vivienda en su momento, y 

luego una depreciación también. Nosotros hicimos una solicitud 

cuando tocaba, pero también es verdad, y lo recordaran, no sé si 

uds estaban …, al final de la anterior legislatura pedimos una 

revisión catastral entendiendo que había bajado sustancialmente 

los valores catastrales, todos, incluido lógicamente el precio 

del mercado de la vivienda y ya lo he dicho en la intervención 

de las ordenanzas, que hace unos meses pudimos colar también la 

solicitud, aún a pesar de haber hecho hace poco una revisión 

catastral que es la que está vigente, podíamos también solicitar 

una revisión. 



 

 

La extrapolación que hicimos podía ser favorable para los 

vecinos, por lo tanto la solicitamos de nuevo, que es, entiendo, 

la que ud ha visto en que aparece el municipio de Quart. 

 

Es decir, que no es, que aunque es el marco general cada 

diez años, el que haya aparecido en estos cinco o seis años, es 

porque ha sido a iniciativa nuestra. 

 

11. COMUNICACIONS 

 
El Ple de l'Ajuntament queda assabentat de: 
 
–– Sentencia núm. 264/2018, de data 4 d'octubre de 2018, del Jutjat Contenciós 
Administratiu núm. 1 de València, recaiguda en el Procediment Abreujat núm. 
229/2018, que estima el recurs contenciós administratiu interposat per EUROMAN SA, 
contra el Decret 629/2018, de l'Ajuntament de Quart de Poblet desestimatori del recurs 
de reposició interposat en contra de la providència de constrenyiment de l'IBI 
corresponent a 2013, decret que s'anul·la, amb expressa imposició de costes al 
demandat. 
 
–– Interlocutòria, de data deu d'octubre de dos mil díhuit, del Tribunal del Comptes, 
Secció d'Enjudiciament, Departament 2, Actuacions Prèvies núm. 19/2018, seguides 
com a conseqüència de presumptes responsabilitats comptables posades de manifest 
pel Ministeri Fiscal a la vista de l'escrit remés pel Consell Polític Local d'Esquerra 
Unitat País Valencià-Quart, i que es refereixen a determinats pagaments de consum 
d'aigua; la Consellera de Comptes acorda que no és procedent la continuació del 
procediment de reintegrament per dèficit comptable número B-74/18, sobre la base del 
que preceptua l'article 68.1 de la Llei 7/1988, de 5 d'abril, de Funcionament del 
Tribunal de Comptes. 
 
–– Informe emés pel coordinador tècnic de l'EDUSI de Quart de Poblet, sobre 
admissibilitat de les operacions donades d'alta en l'aplicació GALATEA, que a 
continuació es detallen:  
 
 -  Pla transformació digital modernització de l'Administració i serveis públics. 
- Museu Virtual i aplicació APP municipal. 
- Xarxa sensors aparcaments més aplicació d'APP municipal aparcaments. 
- Actuació accessibilitat Parc Porta del Túria (Assut). 
- Rehabilitació edifici antiga estació RENFE 
- Reurbanització Av. de Villalba de Lugo i Carrer de Trafalgar, Fase II 
- Reurbanització carrer de Trafalgar i Av. de Villalba de Lugo, Fase I 
- Reurbanització del carrer de Sagunt i Margarita Salas. 
 
 
 
I vist que no hi ha més assumptes a tractar, a les vint-i-una hores i vint-i-cinc minuts 
del dia trenta d'octubre de dos mil díhuit, la senyora alcaldessa alça la sessió i dels 
acords adoptats s'estén aquesta acta de què jo, el secretari, certifique.  
 
 
 
 
 



 

 
1. Aprovació acta sessió anterior, que correspon al dia 25 de setembre de 

2018. 
2. Resolucions de la Presidència des de la l’última sessió ordinària. 
3. Ordenances fiscals 2019. 
4. Autorització compatibilitat segona activitat. 
5. Menció honorífica agents de la Policia Local 

5.1. Menció honorífica reconeixement dedicació a l’Educació Vial. 
5.2. Menció honorífica reconeixement dedicació servei de seguretat i 
atenció a les víctimes de violència de gènere. 

6. Aprovació expedient de modificació de crèdits P08/18, del Pressupost 

General de 2018. 

7. Donar compte de l’informe de Tresoreria en compliment de l’article 

quart de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, 

de 29 de desembre, per la qual s’estableixen mesures de lluita contra 

la morositat en les operacions comercials i relació de factures 

incorporades per la Intervenció, segons l’article cinqué, punt 4, de la 

Llei esmentada, del tercer trimestre de 2018. 

8. Donar compte de l’informe d’Intervenció segons la Base 37 de les 

d’execució del Pressupost General per a l’exercici de 2018 

corresponent al tercer trimestre. 

9. Proposta presentada pel Grup Municipal Ciudadanos sobre la dotació 

de tàsers per al cos de la Policia Local. 

10. Precs i preguntes. 
11. Comunicacions. 

 


